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Dekleta z naslovnice

Sotočje je redna priloga časopisa

Gorenjski Glas
Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja 
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, kar 
ljudi zanima, ali kot pravimo: Gorenjski glas za vas bele
ži čas. V dobrem In slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice 
z vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli 
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi. 
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.

NAROČAM Gorenjski Glas

Ime in priimek:

Naslov:

Podpis:

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja 
obvestila, ankete ipd.

□ DA ONE

SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega 
glasa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas 
s sodelavci: Silvana Knok, Boštjan Luštrik, Jože Jarc, 
Boris Primožič in Franci Rozman. Odgovorna urednica: 
Marija Volčjak, urednica priloge Maja Bertoncelj. Oglas
no trženje: Jana Belovič, telefon: 04/201-42-44, 
telefax: 04/201-42-13. E-mail: info@g-glas.si. Uradne 
ure: vsak dan od 7. do 15. ure. Priprava za tisk Gorenjski 
glas, d.o.o., Kranj: Tisk: SET, d.d., Ljubljana. SOTOČJE 
številka 9 je priloga 90. številke Gorenjskega glasa, 10. 
novembra 2006. V nakladi 4850 izvodov jo dobijo vsa 
gospodinjstva v občini Medvode brezplačno.

Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode

Plešejo za medvoške 
košarkarje

Deset deklet sestavlja show dance skupino No name ŠD Latino, ki od 
letos sodeluje na članskih tekmah KK Tinex Medvode.

Medvode - Tekme medvoških košarkarjev, 
ki v letošnji sezoni nastopajo v 2. SKL Vzhod, 
so še posebej zanimive. Razlog so članice 
medvoške show dance skupine No name, ki 
občinstvu in košarkarjem zaplešejo med od
mori. Deset srednješolk (Tjaša Berčič, Maša 
Pirnat, Jaša Pipan, Lea Kovač, Patricija 
Gabrovšek, Špela Lobe, Nina Vaši, Tea Pin- 
ter, Mojca Borštnar, Tina Kajzer) dobro 
leto trenira pod vodstvom dolgoletne uspešne 
plesalke Ane Medvešček iz Kamnika. Večina 
deklet se je skupini pridružila brez predzna
nja, tako da so začele z lažjimi kombinacija
mi.

”Na začetku smo nastopale na raznih promo
cijah, produkcijah, tekmah. Letos pa tekmuje
mo za KK Tinex Medvode in za odbojkarski 
klub Calcit iz Kamnika,” je povedala Ana 
Medvešček. Dekleta imajo treninge dvakrat 
tedensko, pred nastopi vadijo še kakšno uro 
več. ”Sam nastop jim da veliko motivacije, po
trebna pa je seveda tudi ljubezen do plesa. 
Imamo šest koreografij. Vsaka nova jim je naj
ljubša, saj da nov izziv," dodaja 25-letna Kam- 
ničanka. Na tekmovanjih shovv dance skupin 
zaenkrat še niso bile, morda pa se bodo v pri
hodnje, predvsem zaradi izkušenj in motivaci
je, le prijavile na kakšno. Skupina deluje v ok
viru ŠD Latino, katerega predsednica Teja

Povše je še posebno vesela in ponosna, da so 
se dekleta v teh srednješolskih letih odločile 
svoj prosti čas izkoristiti v zdravi družbi. Kaj 
pa fantje? Medveščkova pravi: "Fantje bi bili 
dobrodošli. Potrebovala bi enega resnega, ki 
pa gaje težko dobiti. Plesalci, sploh fantje, so 
zelo posebni ljudje. Seveda se nam še vedno 
lahko pridružijo tudi dekleta."

Košarkarji ciljajo na vrh lestvice
Podpore deklet so veseli tudi medvoški ko

šarkarji. "Kar se tega tiče, smo že v L ligi. 
Smo namreč edini v 2. SKL Vzhod, ki imanj^j 
plesalke. Tudi napovedovalcev nimajo vsi. Vse 
je super," pravi Dean Bunčič, kapetan KK Ti- 
nex Medvode. Medvoški košarkarji so v novi 
sezoni odigrali štiri tekme in s tremi zmagami 
(proti Geoplin Slovanu mladim, Nazarjem, 
Preboldu) in enem porazu (proti KD Ježici) so 
na lestvici trenutno na 4. mestu, a le točko za 
vodilno ekipo Terme Olimia. Ker naslednje šti
ri tekme igrajo doma, prvo že danes, 10. no
vembra, proti ekipi Ilirije, računajo na štiri 
zmage in na vrh lestvice. Naslednje tekme v 
športni dvorani v Medvodah pa bodo 17. no
vembra proti Rušam, 25. novembra proti Ter
me Olimia in 2. decembra proti Rogaški. Vse 
tekme se začnejo ob 19. uri.

Maja Bertoncelj

Shovv dance skupina No name / Foto: Tina Dokl
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Odštevamo dneve do uvedbe evra
Kam s tolarskimi kovanci in bankovci, kaj 
se bo zgodilo po 1. januarju z našim 
denarjem na računih v bankah, do kdaj 
bomo lahko še plačevali s tolarji in kdaj 
se bomo lahko oskrbeli z evrsko 
gotovino, so vprašanja, ki se v teh dneh 
porajajo že marsikomu. V tokratnem 
prispevku zato povzemamo nekaj 
pomembnejših dogodkov in glavnih 
datumov, ki naj vam služijo kot kažipot 
na poti do prevzema evra.

Strankam zaradi prevzema nove valute 
ne bo treba v banko
Pretvorba vseh tolarskih stanj v evrska bo 
avtomatična in brezplačna. Vsa sedanja 
pogodbena razmerja med strankami in banko 
ostajajo enaka. Stranke NLB bomo o stanju 
sredstev na računih po prehodu na evro 
obvestili z rednimi mesečnimi izpiski v januarju 
2007. S posebnimi obvestili pa bomo sporočali 
Jlanja privarčevanih sredstev in depozitov v 
evrih ter stanja posojil in zneske mesečnih 
obveznosti.

Kam s tolarji?
Občanom svetujemo, da večje zneske 
tolarske gotovine čim prej položijo na svoje

NLB®

račune v banki. Enako velja tudi za večje 
količine tolarskih kovancev, kijih hranijo doma.
S tem se bodo izognili morebitni gneči v 
začetku prihodnjega leta.

Sicer bo mogoče do vključno 14. januarja 
2007 plačevati s tolarji in z evri, vračilo gotovine 
pa bo le v evrih. Do vključno 1. marca 2007 bo 
mogoče brezplačno zamenjati tolarsko gotovino 
v vseh poslovnih bankah, po tem datumu pa 
le v Banki Slovenije.

ZPIZ bo zadnji mesec v letu pokojnine 
izplačal 22. decembra, in sicer v tolarjih.

Kdaj in kako do evrske gotovine?
V NLB bomo že s 1. decembrom izenačili tečaj 
za nakup evrske gotovine s tečajem zamenjave, 
ki bo sicer začel veljati šele po novem letu. Od 
15. decembra bodo 
fizičnim osebam v bankah na voljo t. i. 
začetni paketi evrokovancev s slovenskimi mo
tivi. Nakupna cena paketa s 44 
kovanci bo 3.000 tolarjev.

Že p n/e ure prihodnjega leta bo mogoče 
bankovce po 10 in 20 evrov dvigovati na najbolj

www.nlb.si

obiskanih bankomatih, do konca dneva pa 
predvidoma že na vseh bankomatih v Sloveniji. 
Limiti za dvig na bankomatih bodo preračunani 
v evro in smiselno zaokroženi na najbližji okrogli 
znesek. Tako bo na primer sedanji dnevni limit 
dviga na bankomatu 100.000 
tolarjev po 1. januarju znašal 450 evrov.

V obeh prazničnih dneh, 1. in 2. januarja, 
bodo za vsak primer odprte nekatere dežurne 
poslovalnice NLB po vsej Sloveniji, v 
katerih bo mogoče zamenjati tolarje v evre.

Ves čas bo seveda mogoče uporabljati plačilne 
kartice, razen med nekajurno prekinitvijo 
(predvidoma od 23. do 1. ure) na prehodu 
s Silvestrovega na 1. januar.

Kje so na voljo podrobnejše informacije?
• v vseh enotah bank NLB Skupine po Sloveniji
• na spletnih straneh www.nlb.si/evro
• v informativnem centru banke, 

telefonska številka 01/477 20 00
• v izpiskih osebnih in poslovnih računov ter v 

izpiskih plačilnih kartic, v rubriki Evro prihaja
• v posebnih sporočilih uporabnikom spletnih 

poslovalnic NLB Klik in NLB Proklik

Promocijsko sporočilo

Čistilnica, pralmca 
in šivalnica Šengar

Medvode, BC Mercator 
tel.: 01/36 11034 

del. čas: pon. - pet.: 9. -18. ure 
sob.: 8. -12. ure
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> hitro in kvalitetno čistimo
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vse vrste tekstilnih, 
usnjenih in krznenih izdelkov, 
preproge, odeje 
in merino posteljnino

Cesta Staneta Žagarja 2, Kranj 
(nasproti Policije) 

tel.: 04/202 4160 
del. čas: pon. - pet.: 9. -18. ure 

sob.: 8. -12. ure

> vse storitve šivalnice
(krajšanje, ožanje, menjava zadrg in podlog ...)

> parkirni prostor zagotovljen

Britof 43 
tel.: 04/234 30 50 

del. čas: pon. - pet.: 7. -19. ure 
sob.: 7. -12. ure
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Prireditve

KOLEDAR PRIREDITEV V NOVEMDRU 2006
DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

10. 11. 2006 Knjižnica Medvode, OTVORITEV RAZSTAVE Knjižnica Medvode TURISTIČNI BIRO
ob 19.30 LOVSKEGA PEVSKEGA ZBORA 361 43 46

KNJIŽNICA MEDVODE
361 30 53

11. 11. 2006 Športna dvorana Medvode, VESELO MARTINOVANJE Odbor za prireditve TURISTIČNI BIRO
ob 20.00 uri ŠČUKI Občine Medvode in 361 43 46

Turistična zveza Medvod

12.11. 2006 Športna dvorana Medvode, MEDNARODNO SREČANJE Godba Medvode in TURISTIČNI BIRO
ob 15.00 uri PIHALNIH ORKESTROV Občina Medvode 361 43 46

13.11. 2006 Zbirno mesto: Parkirišče pred POHOD NA: TRSTELJ Planinsko društvo Medvode TURISTIČNI BIRO
BC Medvode, odhod bo (643 m) Kras, 3-4 ure lahke hoje; 361 43 46
objavljen na TV Medvode lahka označena pot Jože KRŠINAR

361 32 30

16.11. 2006 Kulturni dom Medvode, SAŠO HRIBAR v Fani Teater Predprodaja vstopnic:
ob 19.30 ZADNJI PREDSTAVI TURISTIČNI BIRO

361 43 46 ali
www.faniteater.com

17.11. 2006 Kulturni dom Pirniče, ob 19.30 ABONMA OTH in IZVEN OTH Pirniče Rezervacije:
ŠČUKA, DA TE KAP 031 352 772
Gostuje KUD Zarja Trnovlje-Celje

18.11. 2006 Kulturni dom Pirniče, ob 19.30 ABONMA OTEHAJČEK in IZVEN OTH Pirniče Rezervacije:
MOJCA POKRACULJA 031 352 772
Gostuje KUD Svoboda Prebold

21.11.2006 Knjižnica Medvode, PRIREDITEV OB 50-LETNICI Knjižnica Medvode TURISTIČNI BIRO
ob 17.00 uri KNJIŽNICE ŠIŠKA 361 43 46

PRAVLJICA 0 ZLATI ROŽI KNJIŽNICA MEDVODE
Melita OSOJNIK 361 30 53

22.11. 2006 Knjižnica Medvode, PRIREDITEV OB 50-LETNICI Knjižnica Medvode TURISTIČNI BIRO
ob 19.30 KNJIŽNICE ŠIŠKA 361 43 46

GOST: KNJIŽNICA MEDVODE
Dario CORTESE 361 30 53

24.11. 2006 Knjižnica Medvode, PRIREDITEV OB 50-LETNICI Knjižnica Medvode TURISTIČNI BIRO
ob 19.30 KNJIŽNICE ŠIŠKA 361 43 46

GOST: KNJIŽNICA MEDVODE
Viki GROŠELJ 361 30 53

24. 11. 2006 Športna dvorana Medvode, JUBILEJNI KONCERT OB Pevsko društvo TURISTIČNI BIRO
ob 19.30 30-LETNICI Simon JENKO 361 43 46

24.11. 2006 Kulturni dom Medvode, LETNI KONCERT MPZ KD Jakoba Aljaža TURISTIČNI BIRO ^
ob 19.00 uri JAKOBA ALJAŽA 361 43 46

25.11. 2006 Dom krajanov Sora KONCERT MEŠANEGA PEVSKEGA KUD Oton Župančič
ob 19.00 ZBORA LIPA Sora

25.11. 2006 Kulturni dom Medvode, Premiera otroške pravljice KUD Medvode Prodaja vstopnic:
ob 17.00 uri SNEŽNA KRALJICA TURISTIČNI BIRO

26. 11. 2006 ob 17.00 uri Ponovitev 361 43 46

28.11. 2006 Knjižnica Medvode, OTVORITEV RAZSTAVE Knjižnica Medvode TURISTIČNI BIRO
ob 19.30 Vida SAJKO 361 43 46

KNJIŽNICA MEDVODE
361 30 53

29.11. 2006 Galerija KUD Zbilje, OTVORITEV RAZSTAVE KUD Zbilje Renata Grmovšek
ob 19.00 uri UDELEŽENCEV LIKOVNEGA TEČAJA 041 807 196

1.12. 2006 Kulturni dom Pirniče, ob 19.00 uri DOBRODELNA PRIREDITEV OB TEDNU Župnijske KARITAS na TURISTIČNI BIRO
KARITASA; ALI ME IMAŠ RAD območju Medvod 361 43 46

2. 12. 2006 Kulturni dom Medvode, Premiera: KUD Medvode Prodaja vstopnic:
od 19.30 BALETNI TRIPTIH TURISTIČNI BIRO

361 43 46

6. 12. 2006 Parkirišče pred Občino SKUPAJ PRIŽGIMO PRAZNIČNE LUČI Turistična zveza Medvod TURISTIČNI BIRO
Medvode, ob 17.00 uri in Občina Medvode 361 43 46

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu turističnega biroja Medvode. Za redno številko Sotočja, ki 
izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavo do 30. v mesecu na naslov: TURISTIČNI BIRO MEDVODE, Cesta ob Sori, paviljon 1,1215 Medvode, E-mail: ti-biro@medvode.si
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Občina

jb občina Medvode Vas vabi na

VESELO MARTINOVANJE
ri v soboto
Jj 11. novembra 2006

od 20.00 do 02.00 ure
v Športni dvorani Medvode

^ * martinova pojedina 
* mlado vino
rezervacije miz na tel. št.: 01 / 361 43 46 
VSTOPNINE NI! 041 / 37 80 50

Godba Medvode
vabi v nedeljo, 12. novembra ob 15. uri 

v Športno dvorano Medvode na
Mednarodno srečanje 

pihalnih orkestrov
Pihalni orkester Breg-Dolina, Italija 

Pihalni orkester Gornja Radgona 
Pihalni orkester Monošter, Madžarska 

Godba Medvode
Program povezuje: Silvana Knok

Godbi Medvode pomagata 
Občina Medvode in Savske elektrarne Ljubljana

SOTOČJE - 5
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Žagar zmagal že v prvem krogu
Stari in novi župan občine Medvode ostaja Stanislav Žagar, ki je kandidiral kot neodvisen. 

Volivci so mu namenili dobrih 61 odstotkov glasov.

Volitve 2006 --------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Alenka Žavbi Kunaver (druga z leve) in Alojz Jožef Dovič (prvi z desne) v tekmi, kjer volivci niso imeli vpliva na 
rezultat.

Medvode - Kdo bo na čelu medvoške obči
ne prihodnja štiri leta, je bilo vnovič znano že 
po prvem krogu. Volivci in volivke so se od
ločili, da župan ostaja Stanislav Žagar in mu 
zaupali še dodaten mandat, že četrti. Zanimi
vo je, da je bila njegova zmaga še bolj preprič
ljiva kot pred štirimi leti. Leta 2002 je namreč 
dobil 55,98 odstotka glasov, letos pa 61,44 
odstotka (4056 glasov). Kot drugi je največ 
podpore dobil kandidat SDS Alojz Jožef Do
vič, 13,2 odstotka (873 glasov), sledijo pa 
Janez Šušteršič (N.Si) z 11,86 odstotka (783 
glasov), Alenka Žavbi Kunaver (LDS) je 
dobila 7,94 odstotka (524 glasov) in Gustav 
Šimic (SD) 5,54 odstotka (366 glasov).

Za volivce so pekli in celo tekli
Letošnji predvolilni čas je bil izredno pester 

tudi v Medvodah. Županski kandidati in liste, 
ki so se potegovale za vstop v občinski svet, so 
volivce skušali prepričati na različne, bolj ali 
manj izvirne načine. Na stojnicah pri blagov-

Zahvala župana
Zahvaljujem se 

vsem občankam in 
občanom, ki ste se 
udeležili volitev in 
ste mi oddali svoj 
glas. Zahvala tudi 
vsem tistim, bilo 
vas je 437, ki ste 
me pri kandidaturi
podprli in mi omogočili, da sem sploh 
lahko kandidiral. Upam, da vas nisem 
prepričal samo s predvolilno kampanjo, 
temveč predvsem z dosedanjim delom na 
Občini. Zagotavljam, da bom še naprej 
deloval strokovno in v korist vseh občank 
in občanov.

Vaš župan Stanislav Žagar

nem centru so poleg volilnih programov imeli 
zelo pestro kulinarično ponudbo, od pečenega 
kostanja, odojka, pekočih klobas, do prest in 
piškotov. Med najbolj izvirnimi je bil zagotovo 
kandidat SDS za župana Medvod Alojz Jožef 
Dovič, ki je kot novost uvedel tek medvoških 
županskih kandidatov: "Namen je, da pokaže
mo svojo srčnost in kulturo, da pokažemo, da 
znamo tudi sodelovati.” Njegovo idejo sta z 
udeležbo podprla Alenka Žavbi Kunaver 
(LDS) in aktualni neodvisni župan Stanislav 
Žagar, ki pa se zaradi poškodbe tetive še ved
no ne more športno udejstvovati. Prireditve se 
je udeležil tudi Dovičev brat Joško Joras, zna
ni borec za slovensko mejo na Dragonji. V 
teku na eno miljo, kar pomeni trije krogi po 
trasi kolesarskega kriterija Medvod, so kandi
date lahko spremljali trije spremljevalci. Orga

nizatorja Doviča je v tekmi, kjer volivci na re
zultat razen v obliki navijanja niso imeli vpli
va, premagala Žavbi Kunaverjeva, za katero so 
navijale tudi njene tri hčerke športnice, obetav
ne mlade smučarske tekačice. Prireditev je po
vezovala, pela in plesala, tudi s kandidatom 
Dovičem, popularna pevka Natalija Verbo- 
ten.

Dovič je razpisal tudi nagrado za najboljšo 
inovativno idejo za razvoj občine Medvode. 
Komisija v sestavi: prof. dr. Janez Jerovšek, 
Alojz Jožef Dovič in dr. Ivan Vivod je nagrado 
podelila Petru Militarevu, ki je na področju 
občinske kulturne politike razčlenil stanje^ 
ugotovil nekatere pomanjkljivosti, utemeljit 
potrebe ter predlagal ukrepe.

Maja Bertoncelj

Zmage ni posebej proslavil
Stanislav Žagar vedno voli predčasno. Tako prepričljive zmage ni pričakoval.

Letošnja zmaga je bila še bolj prepričjiva kot pred štirimi leti. 
Ste pričakovali takšen rezultat?

"Kot vedno sem šel tudi letos volit predčasno in se potem umaknil, 
saj je bil mesec pred volitvami dovolj naporen. Volilni vikend sem z 
družino preživel v toplicah in domov prišel v nedeljo pozno zvečer. 
Kar se rezultata tiče, sem bil zmeren optimist, tudi ankete so mi kaza
le dobro, a da bom dobil takšno podporo, tega pa res nisem pričako
val. Zmage nisem posebej proslavljal, saj kot nestrankarski človek ni
mam navade na rezultate čakati v krogu velikega števila ljudi.”
Delo se sedaj nadaljuje. Kaj vas še čaka do konca leta?

"Velikih investicij do konca leta ne bo več. Čaka nas še nekaj ko
munalnih projektov, ki se že izvajajo. To so cesta v Smledniku, 
pločnik v Rakovniku, ter preplastitev hribovskih cest. Dela potekajo 
še na OŠ Medvode in bodo končana do konca leta, zaključena pa so

že na OŠ Preska, kjer smo otvoritev namenoma prestavili na čas po 
volitvah, saj nisem želel, da bi mi protikandidati očitali, da izko
riščam službene prednosti za pridobivnaje volivcev. Obe šoli sta tako 
kot športna dvorana še nepoplačani investiciji, medtem ko ostale 
odhodke plačujemo sproti."
Bistvenih sprememb v delu verjetno ne bo? Slišim očitke, da med- 
voška občina ne deluje kot servis občanov. Kako odgovarjate?

"V konceptu dela ni pričakovati bistvenih sprememb. Tega, da nis
mo servis občanov, še nisem slišal. Vsi zaposleni v upravi so dolžni 
odgovarjati na vsa vprašanja občanov. Kot župan imam za občane 
vsak ponedeljek od 8. do 15. ure uradne ure. Res pa sem slišal 
pripombe, da občani kličejo po telefonu, pa se nihče ne oglasi, kar je 
razmumljivo, saj imamo na občini pogosto sestanke ali pa delo na 
terenu." Maja Bertoncelj
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Volitve 2006

Zmagovalka volitev SDS
V svetniških klopeh bo v novi sestavi prvič sedelo največ svetnikov 
SDS, pet. Izmed petnajstih list kandidatov se jih je v občinski svet

prebilo kar deset.

Medvode - Zmagovalka letošnjih lokalnih 
volitev je tudi v Medvodah Slovenska 
demokratska stranka. Dobili so pet svetnikov 
(Janez Barle, Mitja Ljubeljšek, Jelka 
Časar, Sonja Podgoršek, Ljubomir Jam
nik), enega več kot v preteklem mandatu. Štiri 
svetnike imata Nestrankarska lista za napredek 
krajev občine Medvode (Janez Burgar, 
Leopold Knez, Grega Bizjak, Zvonka Hoče
var Šajatovič) in LDS (Alenka Žavbi Ku
naver, Marjan Kunstelj, mag. Jelena Alek
sič, Ivan Regoršek). Dva svetnika imajo v 
Listi aktivnih Medvoščanov (Darinka 
Verovšek, Vojko Bizant), SD-ju (dr. Urška 

č^tepnik, Aleksander Bartol) in N.Si (Stanko 
^)koliš, Janez Šušteršič), po enega pa Aktiv

na Slovenija (Dragan Djukič), Zelena stranka 
(Uroš Košir), DeSUS (Ivan Špenko) in SLS, 
kjer je kot edini na podlagi števila referenčnih 
glasov v občinski svet prišel Stanko Bukovec. 
V občinskem svetu bo torej sedelo 12 že 
dosedanjih svetnikov, 11 pa bo novih ali 
povratnikov. Nove liste v OS so Lista aktivnih 
Medvoščanov, Aktivna Slovenija in Zelena 
stranka. Če so bile v prejšnjem mandatu v OS 
le štiri ženske, jih bo sedaj sedem, torej skoraj 
tretjina.

Ne podpirajo delitve na koalicijo 
in opozicijo

V zadnjem mandatu je župan Stanislav Žagar 
imel podpisan dogovor o programskem sode
lovanju z večino list, o letošnjih morebitnih 
povezavah pa je zaenkrat še težko govoriti. 
Županova Nestrankarska lista za napredek kra- 

.jev občine Medvode ima štiri svetnike, enako

kot v preteklem mandatu, pričakovali pa so še 
kakšnega več. Kot že povedano, je največja 
stranka SDS. Mitja Ljubeljšek, predsednik 
OO SDS Medvode, poslanec v DZ in v novem 
mandatu tudi svetnik, je na vprašanje, ali bodo 
sodelovali z županom ali bodo v opoziciji, 
odgovoril: "Prvič smo zmagovalna svetniška 
skupina. Smo zadovoljni, še bolj bi bili, če bi 
imeli še kakšnega svetnika več. V OS si 
želimo čim manj politiziranja, da bi se delalo v 
korist občine. Podpirali bomo vsak dober pro
jekt. Smo apriori proti delitvi OS na koalicijo 
in opozicijo, zavzemamo pa se, da bi vse svet
niške skupine podpisale programsko povezavo. 
Kadrovska zasedba v delovnih telesih mora 
odražati volilni rezultat, medtem ko glede 
funkcije podžupana še nismo razmišljali. 
Podžupana izbere župan in mi se v to ne bomo 
vmešavali.” V LDS so dobili štiri mandate, kar 
je enako rezultatu leta 1994 in leta 1998. "V 
letu 2002 smo imeli pet svetnikov, vendar je to 
mogoče utemeljiti z bistveno večjo volilno 
udeležbo. Ocenjujem, da so rezultati zadnjih 
volitev za nas ugodni. Kako in s kom pa bomo 
sodelovali, je zaenkrat še prezgodaj govoriti. 
Pripravljamo točke programskega sodelovanja, 
torej projekte in prioritete, ki bi jih bilo pamet
no podpreti, ne glede na obliko sodelovanja,” 
je povedala Alenka Žavbi Kunaver, predsed
nica OO LDS Medvode. Glede na to, da tudi v 
SD-ju pravijo, da bodo glasovali predvsem za 
dobre programe ter da Janez Šušteršič iz N.Si 
ne bo šel v nobeno podpisovanje kakšnega 
sodelovanja z županom, bodo prihodnji tedni 
zagotovo še zanimivi.

Maja Bertoncelj

Na konsitutivni seji potrdili mandate
Medvode - V torek zvečer so se svetniki, 

ki so bili izvoljeni v občinski svet (OS), 
sestali na konstitutivni seji. Po poslovniku 
naj bi sejo vodil najstarejši član, to je 
Stanislav Bukovec (SLS), ki pa je za vo
denje seje pooblastil mag. Leopolda 
Kneza (NLNKOM). Po poročilu občinske 
volilne komisije o izidu rednih volitev 
članov OS in volitev za župana, je bila naj
prej imenovana 3-članska mandatna 
komisija, ki je potem svetnikom podala 
predlog za potrditev mandatov članov OS 
in župana. Komisijo so sestavljali mag. 
Leopold Knez, Soiya Podgoršek (SDS) 
in Alenka Žavbi Kunaver (LDS). Slednja 
je sprožila tudi vprašanje, ali po 37. b 
členu Zakona o lokalni samoupravi mag. 
Leopold Knez lahko hkrati opravlja 
funkcijo občinskega svetnika in ima kot 
svetovalec župana pogodbeno razmerje z

občino. Mandatna komisija je ugotovila, 
da to vprašanje ni v okviru dnevnega reda, 
zato bodo v LDS vprašanje posredovali 
občinski upravi, ki bo najverjetneje za
prosila za mnenje, in če se izkaže, da ima
jo v LDS prav, morala tudi ukrepati. V 
LDS še pravijo, da bi v tem primeru mag. 
Knez v treh mesecih moral odstopiti ali 
kot svetnik ali kot svetovalec.

V nadaljevanju seje so potrdili mandate 
svetnikom in županu in imenovali Komisi
jo za mandatna vprašanja, volitve in ime
novanja OS (KVIAZ). Predsednik je Mit
ja LjubeUšck (SDS), člani pa Janez Bur
gar (NLNKOM), Alenka Žavbi Kunaver 
(LDS), Janez Šušteršič (N.Si), Vojko 
Bizant (LAM), Aleksander Bartol (SD) 
in Dragan Djukič (AS).

Maja Bertoncelj

Vsi niso zadovoljni
Kako so zadovoljni z odstotki glasov, 

ki so jim jih volivci namenili na volitvah 
za župana, smo vprašali županske kan
didate in kandidatko, ki niso dobili za
dostne podpore.

Alojz Jožef Do- 
vič: "Rezultati voli
tev so takšni, kakrš
ni so bili vložki v ta 
projekt. Novi in sta
ri župan se je pro
moviral 12 let, jaz 
osebno dva meseca. 
Zahvaljujem se 
vsem volivkam in 

volivcem, ki so verjeli v spremembe in 
razvoj občine Medvode in mi dali svoj 
glas. Zahvaljujem se tudi tistim sodelav
kam in sodelavcem iz članstva SDS in 
drugim, ki so mi pri promociji nesebično 
pomagali. Moja družina pa je globoko 
hvaležna tudi vsem tistim, ki so uspešno 
zavirali vse promocijske aktivnosti in se 
bodo še dolgo časa nasmihali s TV-ekra- 
nov. Ti fantje so nama s soprogo omogo
čili mirno jesen življenja.”

Janez Šušteršič: 
"Glede na dobro iz
biro kandidatov, 
sem pričakoval dru
gi krog. Sam oseb
no sicer nisem imel 
pričakovanj, zanašal 
sem se na pričako
vanja predlagateljev 
in žal bi mi bilo, če 

bi tiste, ki so me predlagali, rezultat razo
čaral.”

Alenka Žavbi 
Kunaver: "Ocenju- 

I jemo, da je bila od- 
IKs-t- ločitev za kandida-

S turo na županskih 
volitvah pravilna. 

W 0* Pričakovano je pre
pričljivo zmagal do
sedanji župan Sta
nislav Žagar. Glede 

na mojo neprepoznavnost, v medijih se 
pojavljam od maja letos, je skoraj 8- 
odstotni izkupiček več, kot smo lahko pri
čakovali. Prepričana sem, da bodo naše 
volivke in volivci zadovoljni tudi zaradi 
večjega števila žensk v medvoški politi
ki."

Gustav Šimic: 
"Volilni rezultati so 
pričakovani. Sam 
osebno sem računal 
na okrog 10-odstot- 
no podporo, na 
zmago pa seveda 
ne. Mislil sem, da 
bom dobil še kak
šen odstotek več kot 

pred dvema letoma, ko sem kandidiral za 
poslanca.”

Maja Bertoncelj
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Najboljša voda Iz Polhograjcev
Pogovarjali smo se z Vido Bališ, ki je bila v zadnjih dveh mandatih predsednica občinskega

Odbora za komunalne dejavnosti.

Medvode - Odbor za komunalne dejavnosti 
je bil v zadnjem mandatu občinskega sveta za
gotovo eden bolj pomembnih in obremenjenih. 
Več nam je povedala Vida Bališ, ki je bila na 
čelu tega odbora osem let, zadnja dva manda
ta, in se od te funkcije poslavlja, saj v novi ob
činski svet ni bila izvoljena.
Kakšna je vloga in vpliv odbora za komu
nalne dejavnosti?

"Vloga odbora je svetovalne narave, njegov 
vpliv pa je odvisen od tega, koliko tematika 
zanima župana in člane občinske uprave.”
S čim ste se v zadnjem času največ ukvarja
li?

"Obravnavali smo teme, ki so bile povezane 
s točkami dnevnega reda občinskega sveta in v 
zadnjem mandatu sprejeli deset odlokov. Poleg 
tega smo imeli tudi tematske seje, povezane z 
oskrbo z vodo in cestami. Posamezni člani 
smo delali tudi v komisijah za kanalizacijo, 
oskrbo z vodo in ceste.”
Kako ocenjujete stanje komunalne infra
strukture v občini Medvode?

"Stanje komunalne infrastrukture nazaduje 
ali vsaj stagnira. K temu so prispevala večletna 
angažiranja občinskih proračunov v družbene 
dejavnosti in šport.”
Kako je na področju oskrbe z vodo?

"Večji del medvoške občine je bil do nedav
nega priključen v sistem zajetij Senica - Svet- 
je, torej Sorško polje. Postopoma se ta voda na
domešča z novimi viri iz preških vrtin. Ker je 
to javni vodovod, moram verjeti, da je voda 
temu primerna. Je pa v občini tudi 13 vaških 
vodovodov, ki z vodo iz lokalnih zajetij oskr
bujejo okrog 1300 občanov. Za zdravstveno 
ustreznost njihove pitne vode zagotavlja občin
ski proračun kar velik del finančnih sredstev. 
Voda je v povprečju neustrezna. Uporabniki te 
vode ne plačujejo takse za obremenjevanje 
vode in drugih dajatev, ki jih plačujejo uporab
niki iz javnega vodovodnega sistema že 10 let. 
Taksa je sistemski vir za gradnjo kanalizacij. 
Za zamenjavo azbestnih cevi bo potreben 
ustrezen projekt, povezan z drugimi občinami, 
ker bo le tak lahko konkuriral na nepovratna 
sredstva. Tiste trase, ki se obnavljajo zaradi 
gradnje ceste oziroma kanalizacije, so daleč 
premalo za rešitev celotne problematike v do
glednem času. Postopoma bo kritična oskrba z

Vida Bališ je bila na čelu občinskega Odbora za 
komunalo osem let. /Foto: Tina Dokl

vodo, poleg že znane v Smledniku, predvsem 
tam, kjer se bo več gradilo, kar se že opaža 
tudi po drugih vaseh, ker pritisk v sistemu 
pada. K sreči imamo na našem področju dovolj 
dobre vode iz Polhograjskih Dolomitov, ki pa 
jo bo potrebno s pametno politiko spraviti v si
stem.”
Kakšno je stanje na področju ločenega zbi
ranja odpadkov?

"Ločeno zbiranje odpadkov se v občini izva
ja po enakih pravilih kot v Ljubljani, saj ima
mo odvoz organiziran preko podjetja SNAGA. 
Postavljenih je 45 ekoloških otokov, nekaj lo
kacij pa se še išče. Ločeno se zbira papir, ste
klo in plastiko. Mislim, da ta problematika sle
di predpisanim normam.”
Kaj pa kanalizacija?

"Kanalizacijo imajo v centru Medvod, na 
Svetju in delno v Preski še iz časov občine Ši
ška. V zadnjih šestih letih je bila zgrajena iz 
smeri Rakovnik, Goričane proti Vašam, vklju
čena v že 30 let staro in skoraj neuporabljeno 
traso, povezano s čistilno napravo Zalog. Do
grajena in delno sanirana je po Preski in na 
novo zgrajena na Klancu. Edino na Klancu so

lastniki hiš zanjo sproti obročno plačevali ko
munalni prispevek in se postopoma priključu
jejo. V Rakovniku, Goričanah in v Vašah pa še 
niso bile izdane odločbe vsem lastnikom stavb, 
ki sicer imajo tehnično možnost za vklop. S 
tem je osiromašen tudi občinski proračun. S 
terena prihajajo tudi pobude o priklopih sku
pin hiš, ki jih pa na občini ne uspejo realizira
ti. Izjemna škoda je, da ta več sto milijonski 
objekt že več let sameva. Vzrok za to pripisu
jem tudi premajhni aktivnosti upravljavca 
Vodovoda-kanalizacije. Tako so priključeni v 
sistem predvsem tisti, ki so to sami želeli. Od
lok o odvajanju in čiščenju komunalnih odpad
nih in padavinskih voda bo pospešil tudi to ak
tivnost, sicer je pa že po zakonu obvezen pri-, 
ključek tam, kjer kanalizacija obstaja. |<jj

Prav te dni je predviden začetek gradnje ka
nalizacije po Vašah, ki je bila predvidena že 
pred meseci, vendar se zaradi pritožbe na izbor 
izvajalca ni mogla začeti. Gradnja v Sori se po 
mojih informacijah lahko pričakuje zgodaj 
spomladi 2007.

Ostaja pa popolnoma neobdelana problema
tika manjših čistilnih naprav za kraje, ki nikoli 
ne bodo priključeni na glavno omrežje. Prav 
zanje se bi dalo pridobiti nepovratna sredstva, 
če bodo pravočasno narejeni projekti. Razpisi 
za nepovratna sredstva so objavljeni vsake 2-3 
leta, tako da jih je bila Občina Medvode delež
na že dvakrat, vendar je to le kaplja v morje 
potrebnih finančnih sredstev. Prepričana sem, 
da bi lažje in več nepovratnih sredstev dobili, 
če bi se povezali in reševali to problematiko 
skupaj z MOLom. Pred več leti je bila ocenje
na vrednost nezgrajene kanalizacije v naši ob
čini 7 milijard sit.”
Kako je z oskrbo s plinom? *

"Oskrba s plinom poteka po načrtu, skupaj Sj 
Energetiko Ljubljana, ki jo izvaja po Odloku. 
Plinsko omrežje gradijo povsod tam, kjer se 
gradi kanalizacija. Ostale aktivnosti so prepuš
čene njim in interesentom. Zanimanje za plini
fikacijo je po podatkih Energetike v mejah, ki 
jim gradnjo še omogočajo. Priključevanje na
ročnikov v okolici Donita je predvideno za na
slednje leto. Prav tako planirajo gradnjo in pri
ključevanje po Vašah in Sori, ko bo sočasno s 
kanalizacijo zgrajeno tudi plinsko omrežje.” 

Maja Bertoncelj

S skupnim projektom do evropskih sredstev
Medvode - Medvoška Občinska uprava je letos tudi zaradi lovljenja 

evropskih sredstev dobila nov oddelek, Oddelek za investicije, ki pa 
ga bo potrebno okrepiti z novim zaposlenim ali v obliki pogodbenega 
izvajalca. Dejstvo je, da denar iz skladov evropske unije v Medvode 
še ni prišel. Morda se prvi obeta pri kanalizaciji v Smledniku. "Za iz
gradnjo kanalizacijskega omrežja v Smledniku nam projekte izdeluje 
Komunala Kranj, oziroma podjetje, ki ga je Komunala za to najela. V 
Smledniku gre za kompletno zaključeno kanalizacijsko območje KS

Smlednik in del Zbilj, ki se napajajo na glavni kanal. Ta naj bi od Moš 
šel še višje proti meji s Kranjem, kjer naj bi bila skupna čistilna napra
va. Imeli smo sicer že projekt za čistilno napravo v Dragočajni, nato 
pa smo se odločili za skupni projekt s kranjsko občino. 2500 
priključkov na kanalizacijsko omrežje je namreč minimum, da na 
evropska sredstva sploh lahko računaš. Nekje jeseni prihodnje leto pa 
bo šele znano, če bomo ta sredstva tudi dobili,” pojasnjuje medvoški 
župan Stanislav Žagar. Maja Bertoncelj
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Voda v Medvodah je dobra
Komunala Kranj je upravljavec javnega vodovoda v medvoški občini. 

Vprašanja smo zastavili vodji PE Vodovod Romanu Udirju.

o:

Analiza pitne vode za lani kaže, da je bil 
povsod kakšen vzorec neustrezen. Je to nor
malno in ali pijejo Medvoščani dobro vodo?

"Neustrezni vzorci se pojavljajo v vseh sis
temih. Pomembnejši je podatek, kje je vzorec 
neustrezen, ali na viru ali pri porabniku. Ko
munala Kranj kot upravljavec javnega 
vodovodnega sistema sicer mora zagotavljati 
ustrezno kvaliteto vode na celotnem omrežju, 
vendar imamo možnost posega v omrežje le do 
uporabnikovega priključka. Če se torej pojavi 
slab vzorec za priključkom (na primer zaradi 
zastajanja vode v internem omrežju), lahko 
uporabnika le obvestimo in mu posredujemo 
pisna navodila za vzdrževanje lastnega
mrežja. Analize pitne vode v občini Medvode
e pokazale, da je v Medvodah dobra voda in 

tudi sami viri (podzemna voda) so neprob
lematični. Tudi v primeru večjih nalivov oziro
ma v primeru suše ni posledic. Problematičen 
je le vodovodni sistem Topol-Katarina. Vir je 
drenažno zajetje, na katerega imajo vpliv tudi 
vremenske razmere. Lani se je zaradi 
neustreznih vzorcev na viru vzpostavila stalna 
priprava vode s pomočjo kloriranja."

Kdaj bodo znani rezultati analize za leto 
2006?

"Letno poročilo za leto 2006 bo objavljeno do 
31. marca 2007 na naši spletni strani in posre
dovano občini Medvode za objavo na oglasni 
deski in po možnosti tudi v občinskem glasilu.”

Koliko kilometrov je v občini Medvode 
vodovoda in koliko je še azbestnocementnih 
cevi?

"Po trenutnih podatkih (kataster se stalno 
dopolnjuje) je v občini Medvode 83 kilo
metrov vodovoda in od tega približno 30 
Odstotkov vode teče po azbestnocementnih 
reveh. Slednje so se vgrajevale v 60. in 70. 
letih. Po naših podatkih so projekti za zame
njavo v pripravi, saj bodo vir financiranja sred
stva iz kohezijskih skladov.”

Komunala Kranj z vodovodi upravlja v 
številnih občinah. Kako bi kot upravljavec 
opisali stanje v Medvodah?

"Vode in virov je dovolj, sistem se tehnično 
dopolnjuje in modernizira. Vodovodi služijo 
svojemu namenu, vseeno pa se letno zamenja 
nekaj kilometrov vodovoda."

Ali v Medvodah tudi pokajo cevi, kot se to 
dogaja v nekaterih drugih občinah?

"Okvare niso nič bolj pogoste kot v preteklih 
letih, se pa seveda pojavljajo.”

Predvsem v KS Smlednik imajo občasne 
težave s pomanjkanjem vode. Kako komen
tirate?

"V Smledniku je potrebno obnoviti še 400 
metrov starega cevovoda, ki predstavlja ozko 
grlo. Zamenjava se predvideva v naslednjih 
dveh letih. Ob normalnih razmerah preskrba ni 
kritična, problem pa se pojavi v poletnih mese
cih zvečer, ko je poraba večja kot dotok skozi 
napajalni vodovod in v primeru okvare.”

V občini je 13 vaških vodovodov. Kakšna 
je njihova usoda?

"Glede na Pravilnik o oskrbi s pitno vodo 
mora imeti vsak vodovod s strani občine 
določenega upravljavca, ki pa je v primeru za
sebnega vodovoda lahko tudi fizična oseba, a 
izpolnjevati mora zahteve, vse v skladu s 
pravilnikom. Odločitev glede upravljanja je 
torej v rokah Občine, ki se mora sama dogo
voriti o nadaljnjem upravljanju. Če so lastniki 
"vaškega" vodovoda pripravljeni vodovod pre
dati Občini, ki ga lahko preda nato v uprav
ljanju Komunali Kranj, naše podjetje posredu
je zahteve oz. ukrepe, ki jih je na določenem 
vodovodu potrebno izvesti pred prevzemom v 
upravljanje. Dogovor o prevzemu ali odkupu 
pa je lahko samo med Občino in lastnikom 
vaškega vodovoda. Komunala Kranj prevzame 
vodovod lahko samo v primeru, da nas Občina 
izbere za upravljavca.”

Maja Bertoncelj
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Dvomi o kakovosti 
pitne vode

Medtem ko nekateri ne zaupajo pitni 
vodi, ki priteče iz pipe, in raje kupijo uste
kleničeno v trgovini, pa drugi sploh ne 
podvomijo o kakovosti navadne vode. V 
tokratni anketi smo naše sogovornike pov
prašali, ali menijo, da v Medvodah pijejo 
zdravo vodo.

Jerica Žitnik, 
Zbilje: "Po mojem 
mnenju so Medvode 
že tako onesnažene, 
da bolj sploh ne bi 
mogle biti. Industri
je imamo tu zagoto
vo preveč. Tako 
dvomim tudi o ka
kovosti pitne vode. 

Mislim, da ni ne vem kako zdrava in je za
radi tega tudi ne pijem iz pipe, ampak za
upam le kupljeni ustekleničeni vodi. Red
kokdaj se pregrešim z navadno vodo, mo
goče spijem kdaj kakšen sok, ki je zmešan 
z vodo. To je pa tudi vse.”

Sašo Novak, 
Zgornje Pirniče: 

g ^ "Ja, imeli smo do-
f ^ y T bro vodo, vse dokler 

‘S, nas niso, če se ne
4|i motim, preklopili 

V,_. na neki drug vod.
Prej je bila voda 
precej boljša, zdaj 
pa ji nič več ne za

upam. Kljub temu jo pijem iz pipe, vendar 
mislim, da meni ne bo prav zelo škodila, 
saj je ponavadi fantje ne spijemo prav ve
liko. Sicer pa seje vodi iz pipe že težko iz
ogniti, saj je, če malo pomisliš, pravza
prav v vsaki stvari."

Ajda Žumbar, 
Zbilje: "Pri nas
doma smo nekaj 
časa kupovali vodo 
v plastenkah, zdaj 
pa jo zopet pijemo 
iz pipe. Moram pri
znati, da mi ni všeč. 
Že njen okus me 
moti, pa tudi motna 

je kdaj pa kdaj. Včasih še pomislim, da bi 
to lahko imelo posledice."

Tomaž Brank, 
Zgoriye Pirniče: 
"Mislim, da nima
mo preveč kako
vostne pitne vode. 
Odkar so nas pre
klopili na drug vod, 
je nekoliko čudna, 
pa ne po okusu, am
pak mi barva ni pre

več všeč. Zaenkrat jo kljub temu pijem iz 
pipe, vendar ne prav veliko in mislim, da 
to ne bi smelo pustiti kakšnih hujših po
sledic."

Ana Hartman
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Ob dvorani okrog 
170 parkirišč

Medvode - Športna dvorana na Svetju je 
pred časom vendarle dobila uporabno dovo
ljenje. Pogoj zanj so bila parkirišča, ki so 
sedaj dokončana. Vseh parkirišč pri dvorani 
je okrog 170. Obiskovalci prireditev, ki 
potekajo predvsem ob koncih tedna, pa bodo 
lahko uporabljali še parkirišča, ki pripadajo 
zdravstvenemu domu in osnovni šoli, kar 
skupaj pomeni skoraj 250 parkirišč. Kot je 
dejal medvoški župan Stanislav Žagar, so bili 
že izraženi pomisleki, zakaj so na parkirišču 
zasejana drevesa, in obraložil, da je bil 
takšen predlog arhitektov in da bi na račun 
zelenih površin lahko dobili maksimalno 17 
dodatnih parkirnih mest. Do parkirišč sta na 
novo zgrajena tudi cesta in pločnik. M. B.

Jamo na Jeprci še vedno 
sanirajo

Jeprca - Gramozno jamo na Jeprci še 
naprej sanirajo. Več let je služila kot črno od
lagališče odpadkov, stvari pa se vendarle 
izboljšujejo. "Jamo smo ogradili, prav z na
menom, da bi preprečili divje odlaganje. 
Ugotavljamo, da večina tistih, ki v jamo vo
zijo odpadke, niso občani naše občine. Glede 
na količino in vrsto odpadkov (elektro 
odpadki, kamena volna, salonitke), gre pred
vsem za podjetnike. Trenutno je zasuta okrog 
tretjina prvotnega obsega jame, za dokončno 
zasutje pa bo potrebno pripeljati še za okrog 
200 tisoč kubičnih metrov materiala. Po 
končani sanaciji bodo tam travniki ali njive, 
torej kmetijske površine, del pa bo zavzela 
nova povezovalna cesta od Zbilj proti 
Rakovniku,” je pojasnil župan Stanislav 
Žagar. Kar pa se odlaganja odpadkov tiče, 
ima Občina v načrtu gradnjo centra za zbi
ranje odpadkov. Lokacija zaenkrat še ni 
znana, so si pa ogledali že več takšnih cen
trov po Sloveniji. M. B.

V jamo na Jeprci bodo navozili še za okrog 
200 tisoč kubičnih metrov materiala.

Dobro jutro v najlepši šoli!
Na OŠ Preska imajo prenovljene šolske prostore. Slovesnost so združili 

s praznovanjem stoletja in pol šolstva v kraju.

Medvode - Na OŠ Preska so konec oktobra s 
prireditvijo, ki so jo poimenovali "Lepšo šolo 
smo dobili”, praznovali 150 let šole v Preski in 
odprtje novih ter prenovljenih šolskih prosto
rov. Skozi stoletje in pol šolstva v kraju so nas 
na zanimiv način z recitacijami, igro, plesom 
in glasbo popeljali učenci osnovne šole, ki ima 
skupaj s podružnicama v Sori in na Topolu 424 
učencev, samo v Preski pa jih je 380. Za zače
tek šolstva v kraju šteje leto 1856, ko je delo 
nastopil Anton Ozimek, prvi pravi učitelj. Ob 
praznovanju te obletnice so se učencem in uči
teljem izpolnile dolgoletne želje po prenovi 
šolskih prostorov, ki ni bila potrebna le zaradi 
uvedbe devetletke, temveč tudi zaradi dotraja
nosti objektov. Starejši del šole je bil zgrajen 
leta 1931, otvoritev novejšega dela pa je bila 
leta 1964. Ob šoli, ki se je včasih imenovala 
OŠ Franca Bukovca, so leta 1975 zgradili še 
telovadnico.

Vsi prostori še niso prenovljeni
Predvsem starejši del je bil še kako potreben 

obnove. "Pred leti je bila obnovljena kuhinja, 
zamenjana je bila streha na telovadnici, ki pa je 
vseskozi puščala, drugih investicij, z izjemo 
rednega vzdrževanja, pa na šoli ni bilo. Letos 
smo zamenjali strehe, obnovili sanitarije, dobi
li nova okna, obnovljenih in opremljenih je 
bilo deset učilnic, tri specializirane učilnice s 
kabineti, zbornica, pisarne, avla,” je povedala 
Tatjana Bizant, ki je mesto ravnateljice OŠ 
Preska nastopila z letošnjim majem, pred leti 
pa je bila na tej šoli že tudi podravnateljica. 
Pred njo je priprave na prenovo preške šole, ki 
so potekale več let, vodil prejšnji ravnatelj Pri
mož Jurman. Seveda pa s to obnovo želja še 
ni konec. "Seznam želja je dolg. Na obnovo 
čaka matematična učilnica, večnamenski pros
tor, zamenjati bo potrebno tla v telovadnici.

obnoviti fasado na obeh delih šole.” So pa že 
letošnja dela presegla finančni plan. S predvi
denih 208 milijonov tolarjev so sredstva zaradi 
številnih dodatnih del, ki so se pokazala med 
obnovo, narasla na okrog 250 milijonov tolar
jev. Medvoški župan Stanislav Žagar je po
jasnil, da bo Občina investicijo odplačevala 
obročno, in dodal, da je celoten strošek obno
ve na plečih občinskega proračuna. Na odprtju 
je bila prisotna tudi dr. Alenka Šverc, državna 
sekretarka na Ministrstvu za šolstvo in šport, 
ki je poudarila: "Mlad človek potrebuje trd
nost, stabilnost in na tej poti ima šola po
membno nalogo dati otrokom korenine in 
hkrati krila, da bodo lahko poleteli.” Preden 
sta trak pred obnovljeno šolo prerezala ravna
teljica in župan, je šolo blagoslovil Fran^J 
Klopčič, župnik Župnije Preska. V kulturnem 
programu je sodelovala Godba Medvode.

Učenci se v prenovljeni šoli dobro 
počutijo

"V vsakem obnovljenem prostoru se dobro 
počutimo. Šolo je bilo težko naredili svetlejšo, 
jo prezračiti, saj so stene zelo stare. Otroci se v 
lepši šoli dobro počutijo. "Dobro jutro v naj
lepši šoli!” Tako meje zjutraj pozdravila učen
ka,” je še povedala Bizantova. Kaj pa pravijo 
učenci? Prvošolčki so v prenovljene učilnice 
sedli že prvi dan in ne vedo, kako je bilo še 
lani. ”V novi šoli je dobro,” je povedal Urh 
Zupančič iz Golega Brda. Anita Krušeč Bu
kovec, prav tako iz Golega Brda, pa ve, kakš
na je bila šola pred obnovo: ”Je res lepo, ker je 
vse prenovljeno. Največja razlika je, daje vez
ni hodnik med starejšim in novejšim delom 
šole večji. Sicer pa menim, da prostori ne pri
pomorejo k temu, da bi rajši hodili v šolo, vsaij 
pri meni ne.” "

Maja Bertoncelj
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V Zlebeh stroji na dveh cestah
Večina makadamskih cest v KS Preska je v Žlebeh. Trenutno gradnja poteka na odsekih Petač-Čarman in

Koder-Cvajnar.

Žlebe - Po ocenah naj bi bilo v 
KS Preska še okrog 10 kilometrov 
neasfaltiranih cest. Večina jih je v 
Žlebeh, ki postajajo vse bolj pri
ljubljena destinacija za novogradi- 
telje in turizem. Prebivalci, teh je 
okrog šeststo, si želijo, da bi imeli 
asfaltiranih čimveč odsekov cest. 
Dela trenutno potekajo na dveh. 
Prvi odsek je Petač-Čarman, na 
katerega so vezane štiri hiše in tri 
kmetije, ena je na Ravenskem gri
ču, naprej pa sta še dve v Kozom- 
ru. "Cesta se je odmerila in bo jav
na občinska pot, pred tem pa je bila

privatna. To je prva cesta v KS Pre
ska, ki se dela po novem "Ježko
vem” predlogu financiranja, ki po
meni, da vsaka hiša prispeva naj
več tisoč evrov. Odsek je dolg 
okrog 1,5 kilometra, dodali smo še 
krak, ki pelje po dolini do Zorovih. 
Popis del je bil narejen že spomla
di, septembra seje dobilo ponudni
ka in projekt naj bi bil v kratkem 
zaključen. Približno polovico od
seka je že urejenega, kar pomeni 
okrog tri petine stroškov celotnega 
projekta,” je povedal Lado Vid
mar, vodja Odbora za komunalo v

V Žlebeh potekajo dela na odseku Petač-Čarman ...

KS Preska in se zahvalil gradbene
mu odboru za dobro sodelovanje.

Drugi odsek je Koder-Cvaj
nar, kjer pa je bistveno več 
prometa. "Ker se dela projekt za 
cesto mimo Malenška, bo odsek 
Koder - Cvajnar potrebno čim- 
prej usposobiti, ker bo veliko 
prometa preusmerjenega prav po 
tej dolini mimo Cvajnarja,” do
daja Vidmar. Letos je že deset let, 
odkar je bila dana pobuda, in de
vet let, odkar je bil narejen pro
jekt za to cesto. Fizična dela pa 
so se začela pred osmimi leti.

"Vsako leto se je kaj naredilo, 
dela je še za eno gradbeno se
zono. Odsek je dolg dva kilome
tra, celoten projektantski pre
dračun pred desetimi leti je bil 
ocenjen na 120 milijonov tolar
jev. Najbolj zahtevni deli so bili 
že narejeni, to je ureditev ob po
toku, kjer je bilo izredno 
nevarno. Ostane še klanec do 
Cvajnarja in zaključek. Ko bo 
krožna cesta v celoti asfaltirana, 
bomo dobili standard, kot ga 
imajo drugod,” je zaključil Vid
mar. Maja Bertoncelj

... in Koder-Cvajnar.

V Zbiljah bodo dobili 
*►' novo gasilsko vozilo

Medvode - Podpisana je pogodba za nakup novega gasilskega vozi
la za PGD Zbilje, ki ga v tem sicer zelo uspešnem društvu še kako 
potrebujejo. Njihovo sedanje vozilo namreč ni več najbolj varno za 
uporabo, saj je že starejšega letnika. Povsem novo vozilo bodo gasil
ci dobili v kratkem, v prihodnjem letu pa bo potrebno poskrbeti še za 
njegovo nadgradnjo. Nakup za društvo pomeni velik tehnični napre
dek in seveda obvezo za dobro delo tudi v prihodnje. Vrednost in
vesticije za vozilo, ki bo lahko peljalo kar sedem oseb, je okrog 15 
milijonov tolarjev, od tega tretjino stroškov krijejo gasilci sami, osta
lo pa Občina Medvode. M. B.

Tovrstna razstava je potekala prvič in naj bi postala tradicionalna. 
Kot pravijo, bo prihodnje leto vse še na višji ravni, saj se ljubitelji 
gob v tem koncu nameravajo združiti v gobarsko sekcijo. M. B.

Jubilej lovskega pevskega zbora
Medvode - Nocoj ob 19.30 bodo v knjižnici v Medvodah odprli 

razstavo o Lovskem pevskem zboru, ki letos praznuje 30-letnico 
delovanja. Tedaj je bil ustanovljen na pobudo zagnanih pevcev in lju
biteljev lovstva Lovske družine Medvode, danes pa, zanimivo, v svo
jih vrstah nima nobenega pravega lovca. Zbor, ki je slovensko pesem 
že velikokrat ponesel v tujino (letos seje denimo odpravil na jubilej
no turnejo po Nemčiji in Češkem), že petnajst let vodi Janez Čadež, 
predsednik pa je Marko Sušnik. Vsako leto pripravijo kakšen 
celovečerni koncert z gosti, čez dva tedna, 24. novembra, pa bodo 
ob 19.30 v športni dvorani na S vet ju imeli jubilejni koncert. Veči
no njihovega repertoarja obsegajo priredbe slovenskih narodnih in 
domoljubnih pesmi, pa tudi zahtevnejše skladbe tujih avtorjev. A. H.

Opravičilo
V oktobrski številki Sotočja je bil objavljen razpis za direktorja 

javnega zavoda Zavod za šport in prireditve Medvode. Pomotoma 
smo objavili napačen razpis, saj je kasneje prišlo do popravka podat
ka, ki se pravilno glasi, da bo izbrani kandidat delo nastopil pred
vidoma 1. januarja 2007 in ne 1. septembra 2006. Za napako se di
rektorju in ostalim prizadetim opravičujemo. Uredništvo

Na Starem gradu razstavili gobe
Smlednik - Ljubitelji gob (Darja Šinko, Franci Jeraj, Jože Kožuh, 

Lojze Busek) so 7. oktobra na smledniškem Starem gradu pripravili 
razstavo gob. "Razstavljenih in pod strokovnim vodstvom koordina
torke iz Gobarske zveze Slovenije je bilo določenih okoli 120 vrst 
gob, tako užitne kot neužitne. Razstava je potekala dva dni in je 
pritegnila veliko obiskovalcev, še posebej mladih, ki so se lahko 
poučili o lastnostih gob in na kakšen način se jih da pripraviti. Orga
nizatorji se zahvaljujemo vsem, ki so prinesli kakšno gobo,” je 
povedala Darja Šinko. Kuhali so tudi pravi, dober gobji golaž.
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Ljudje in dogodki —------------------——-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Na stojnicah večinoma domačini

Marjeta Žebovec je v tokratni ponudbi imela nekaj novih slikanic za otroke, vezanih na božični čas.

Medvode - Letošnji Semanji dan v Medvo
dah je poleg tokrat izjemoma spremenjene 
lokacije (podaljšek klasične tržnice) ponudil 
tudi nekaj novih razstavljavcev. "Vsako leto je 
povpraševanje prodajalcev večje. Danes jih je 
prišlo 17. Širi se tudi ponudba. Trudimo se, da 
bi privabili čimveč domačinov,” je povedal 
Boštjan Luštrik iz Turističnega biroja. In kaj 
vse se je dalo dobiti? Med drugim tudi knjige, 
unikatne izdelke za noč čarovnic, krzno,

Lojze Šinko je v Medvode pripeljal starine.

piškote, kruh, jabolka, starine, rože, Mihovče- 
vi s Pirnič so pripeljali voz z več kot dvajseti
mi vrstami jedilnih buč.

Zanimiveje bilo pri mizi s starinami, ki jih je 
iz Ljubljane pripeljal Lojze Šinko. "Zbiram jih 
že zelo dolgo. Kaj tudi prodam, saj bi jih ljud
je radi imeli. Doma jih imam za cel tovornjak. 
Ljudje namreč starine mečejo stran, čez čas pa 
jih želijo nazaj, ko vidijo, kako lepe so, ko jih 
restavriram, a jih ne dam,” pove Šinko. Vse
skozi na semanjem dnevu knjige prodaja Mar
jeta Žebovec iz Smlednika: "Nekaj imam svo

jih ter od manjših in manj znanih založnikov. 
Materialno se mi sicer ne splača, saj ljudje kn
jig skoraj ne kupujejo. Kljub vsemu pa je lju
dem potrebno povedati, da, če ne bodo kupo
vali knjig, tudi mi, ki jih pišemo, ne bomo 
preživeli.” Sicer pa bo predvidoma še v tem 
mesecu izšla njena druga knjiga o slovenskih 
književnikih. V njej bodo predstavljeni 
književniki, rojeni med letoma 1900 in 1919. 
Prva je izšla lani in v slabem letu so prodali ti
soč izvodov.

Maja Bertoncelj

Jabolka: sveža, v soku in v pecivu
Medvode - V okviru letošnjega semanjega dne je potekala tudi razs

tava jabolk. Organizator prireditve je bilo Sadjarsko vrtnarsko društvo 
Ajda v sodelovanju s Kmetijsko svetovalno službo Medvode in 
Društvom kmetic ter žena in deklet na podeželju Medvode. Več o razs
tavi je povedala Romana Kimovec iz Vodic, predsednica sadjarskega 
društva Ajda, ki šteje 83 članov in prihajajo iz Ljubljane, Vodic in 
Medvod: "Gre za tretjo tovrstno razstavo v Medvodah. Obisk je velik, 
smo zelo zadovoljni. Predstavljamo vse vrste jabolk, skupaj 35 sort, od 
tega 18 odpornejših, ostale pa so od nas sadjarjev.”

V prvi vrsti je šlo torej za razstavo jabolk, obiskovalci pa so lahko 
dobili številne koristne informacije, tudi o tem, katera sorta najbolje

Romana Kimovec, predsednica Sadjarsko vrtnarskega društva Ajda

uspeva na domačem vrtu. "Voščenka uspeva povsod, nam sadjarjem 
pa najbolj uspevajo idared, zlati delišes, glostri, bolj sodobne sorte,” 
obrazloži Kimovčeva in doda, daje njena sorta gala: "Toje trdo, slad
ko jabolko, nasprotje pa je elstar, kisel in malce mehkejši, a vseeno 
sočen.” Sicer pa so jabolka na ogled postavili štirje večji sadjarji: 
Damjan Jeraj iz Smlednika, Domačija pri Matijevcu in Sadjarska 
kmetija pri Stoparju iz Valburge, ter Sadjarstvo Kimovec iz Bukovice 
pri Vodicah. Kmečke žene so za to priložnost napekle različne dobrote 
iz jabolk, poskusili pa smo lahko sveže stisnjen jabolčni sok. Sadjarji 
so medse povabili tudi Čebelarstvo Bukovšek ter medvoške os
novnošolce. Maja Bertoncelj
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Mladi

"Modro” vabilo o prihodnosti mladih
Na javni tribuni o problematiki mladih so govorili predvsem "politiki”. Pogrešali smo mlade.

Kaj mladi potrebujejo in kako to doseči? Mnenje številnih udeležencev javne tribune je bilo, da se vse začne v 
družini.

Medvode - "Razmišljali smo o datumu javne 
tribune. Če bi prej vedeli, da ste vsi tako zain
teresirani podpreti mlade, bi jo lahko naredili 
tudi v drugem času,” je dejstvo, da so v Mla
dinskem kulturnem centru javno tribuno o pro
blematiki mladih v Medvodah organizirali v 
predvolilnem obdobju, 13. oktobra, obrazložil 
Matija Frohlich. Odločitev je bila pravzaprav 
zelo "modra”, saj so prišli vsi županski kandi
dati, ter številni kandidati na listah za občinski 
svet.

Cilj tribune je bil zasnova smernic za izbolj
šanje pogojev za večjo vključenost mladih v 
lokalno okolje. Svoje prispevke so predstavili 
Alojz Jožef Dovič (MKC danes in jutri), Vida 
Šušteršič Bregar (Problematika mladih skozi 

.oči šolske zdravnice), Ana Premože (Šolski 
Jistem, ki ima srce), Jelena Aleksič (Lepo je v 
naši občini biti mlad (ni pa lahko)), Dragan 
Djukič (Vključevanje mladih v javno življe
nje), Matjaž Rekič (Brezplačni vrtci za vse), 
Sandi Bartol (Vključevanje mladih v politič
no in sindikalno aktivnost, z namenom ohra
njanja temeljnih pravic iz dela) in Nejc Smole 
(Mladi - izkušnja neizmerne energije).

Na okrogli mizi je svoj prispevek predstavila 
tudi Patricia Čular, direktorica Mladinskega 
centra Brežice: "S strani občine Brežice smo 
leta 1997 dobili izkazano zaupanje v mlade, saj 
je občina ustanovila Mladinski center kot javni 
zavod. Tega v Medvodah mladim niste dali.” 
Mladinski center v Brežicah je v marsičem po
seben, saj so njihova ciljna skupina tako pred
šolski otroci, osnovnošolci, srednješolci, štu
dentje kot tudi starejši. Z aktivnim delovanjem 
so v propadajočem objektu nekdanje JLA, ki 
so ga obnovili in mu dali vsebino, začeli leta 
1999. Lani so imeli 76 milijonov tolarjev pri-
odkov, od tega jih je Občina prispevala do-
rih 27, ostala sredstva so dobili od države in

EU. Center je odprt 16 ur na dan in ima 15 red
no zaposlenih, dodatno je vključenih še okrog 
50 prostovoljcev. Mladinski center v Brežicah 
je postal pravi podjetniški inkubator. In kako 
je v Medvodah? Na javni tribuni smo pogre
šali predvsem mlade, uporabnike medvoškega 
MKC. Za komentar, če je tribuna dala pričako
vane rezultate, smo povprašali Natašo Pust, 
predsednico MKC Medvode: ”S tribuno smo 
vsekakor zadovoljni, udeležba odraslih je bila 
nad pričakovanji, mladi pa se kar nekako izogi
bajo tovrstnim oblikam komuniciranja, raje 
ustvarjajo, igrajo v skupini, delajo na svojem 
projektu. Ocenjujemo, da je bil na tribuni izra
žen konsenz o potrebi po razvojnem preskoku 
pri zagotavljanju pogojev za dejavnosti mladih 
v naši skupnosti.” In kakšna je vizya centra? 
"Da bi bil programsko še bogatejši, redno in za

daljši čas odprt vse dni v tednu, da bi postal 
med mladimi še bolj prepoznaven in da bi tudi 
vnaprej zagotavljal infrastrukturo za zelo raz
lične mladinske skupine in posameznike. Za 
vse to pa je potrebna še bolj stabilna kadrovska 
in prostorsko-tehnična organiziranost. Kon
kretno bi kratkoročno to pomenilo dve redni 
zaposlitvi, zagotovljeno financiranje za redne 
neprogramske stroške, medtem ko bi program
ska sredstva za projekte in programe tudi vna
prej zagotavljali sami. Dolgoročno pa se odpi
rajo vprašanja oblikovanja krovnega dokumen
ta, Strategije razvoja mladinskih dejavnosti v 
občini Medvode, in zagotovitev drugih prosto
rov, ki bi bili primerni tudi za organiziranje 
večjih prireditev za mlade,” je za konec pove
dala Pustova.

Maja BertonceU

Medvode - V Mladinskem kulturnem centru Medvode so imeli 
pretekli mesec otvoritev obnovljene dvorane in talnega mozaika. Pod 
vodstvom slikarke Renate Grmovšek so prav posebne mozaične 
stopnice naredili člani centra, katerega večletna članica je tudi Gr
movškova. Delo, ki je potekalo konec avgusta in začetek septembra, 
je bilo zelo zamudno. Druga za uporabnike dobrodošla novost v 
mladinskem kulturnem centru pa je izolirana dvorana, ki je glasbe
nim skupinam prinesla izboljšanje pogojev dela. Zvok v njej se je 
pred tem namreč odbijal, kar je bilo zelo moteče.

Maja Bertoncelj

Čičkeračke za otroke
Medvode - Ob petkih v prostorih Kulturno-umetniškega društva 

Medvode od 17. do 19. ure potekajo petkove čičkeračke. To so 
otroške ustvarjalne delavnice, namenjene otrokom do 14. leta 
starosti, da se zabavajo, družijo, ustvarjajo in razvijajo svojo 
kreativnost. Vodita jih Ana Grad, diplomirana vzgojiteljica, in Rena
ta Grmovšek, diplomirana slikarka. Delavnice bodo potekale vse 
leto, število otrok pa je omejeno. Za informacije in prijave pokličite 
041/807 196 (Renata). M. B.
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Miha uživa v akrobacijah
Prav zato devetletni Miha Ažman iz Pirnič pleše break dance, deska na snegu, rolka in skače s kolesom.

Miha (povsem levo) je bil na lanskem državnem prvenstvu drugi.

Zgornje Pirniče - Devetletni Miha Ažman 
verjetno ne bo nikoli pozabil, kako je pred tre
mi leti z bratrancem obiskal Plesni klub Mak v 
Kamniku, saj se je tedaj povsem navdušil nad 
break danceom. To pa zato, pojasnjuje Miha, 
ker vsebuje številne akrobacije in je popularen 
kot cestni ples, s tem pa precej drugačen od 
standardnih plesov. Takrat je začel pridno 
trenirati in dobri rezultati so se začeli kmalu 
kazati. "Treninge imam dvakrat na teden po 
uro in pol. Šola mi zaenkrat še gre in dokler bo 
tako, bom tudi plesal,” pravi Miha, ki je naj-

Miha ima zelo rad tudi sneg ali bolje rečeno deskanje 
na snegu.

bolj ponosen na naslov državnega podprvaka v 
break danceu, ki ga je osvojil lani. No, tudi 
letos se ne more pritoževati nad uvrstitvijo, saj 
je bil peti na državnem prvenstvu.

In kaj vse je potrebno za dosego takšnih 
rezultatov? "Predvsem občutek za ravnotežje 
in seveda spretnost za izvajanje akrobacij,” 
meni in dodaja, da je pomembna tudi 
sproščenost. Kljub izkušnjam pa se na nastopih 
še vedno srečuje s tremo. Njegov vzornik je 
nekdanji trener Janez Ječnik, ki je, nadaljuje 
Miha, najboljši slovenski break dancer. Kot 
pravi, mu bo v spominu najbolj ostal nastop v 
oddaji Tistega lepega popoldneva v rubriki 5

minut slave in poslovilni koncert Jureta Košir
ja v Kranjski Gori. Mihu, ki obiskuje četrti 
razred na OŠ Pirniče, break dance predstavlja 
hobi, zabavo in nekaj zelo "kulskega”, kot seje 
sam izrazil, obenem pa ne pozabiti omeniti še, 
da ima poleg plesa zelo rad deskanje na snegu, 
rolkanje in skakanje s kolesom, ki spadajo v 
sorodno skupino športa (free-style). "Mislim, 
da so to športi oziroma ne toliko športi kot 
življenjski slog, ki mi je všeč, in upam, da se 
teh stvari ne bom kmalu naveličal. Upam, da 
bom v teh dejavnostih še naprej imel tako 
zadovoljstvo,” je še dejal.

Ana Hartman

Vrtci zaživeli v barvah
V enotah medvoškega vrtca na S vetju in na Medveški ter v Preski je po zaslugi vzgojiteljic odslej vzdušje

bolj prijazno in domače.

Medvode, Preska, Svetje - Idejni in duhovni vodja poslikave enot je 
bila likovna pedagoginja in vzgojiteljica v enoti Preska Tina Marovt. 
"Ponavadi dobim ideje, ko med vožnjo poslušam radio. In tudi ta se mi 
je utrnila takrat,” pravi Tina, ki seje poslikave vrtcev v poletnih mese
cih lotila skupaj z vzgojiteljico v enoti na Medveški Špelo Kržišnik in 
vzgojiteljico na S vetju Mojco Šolar.

V enoti na Svetju so poslikali vhod, atrije na jaslični strani in tri 
terase, v enoti na Medvoški pa so v pisane barve odeli dva balkončka. 
V Preski je Marovtova v polepšanje vrtca vključila tudi otroke. Ob 
vhodu namreč obiskovalce po novem pozdravi na novo pobarvana ste
na, ki jo krasijo mozaiki. "Otroci so z barvami za zunanjo uporabo 
poslikali keramične ploščice, me pa smo jih oblikovale v mozaike,” je 
dejala. In zakaj se tudi tu niso odločili za poslikavo, tako kot v drugih 
dveh enotah? "To pa zato, ker smo v barve že odeli otroško igrišče in 
se mi je zdelo, da bi bilo vse skupaj preveč pisano,” pojasnjuje Marov
tova in dodaja, da so jim tudi drugi zaposleni izkazali veliko podporo 
ter da so bile poslikave med starši in drugimi obiskovalci zelo lepo 
sprejete. "Včasih je prav neverjetno, kakšno spremembo se da naredi
ti s tako malenkostjo,” je dejala Marovtova.

Prav zato še razmišlja, česa bi se lotila v preostalih enotah med
voškega vrtca. ”V Pirničah bi lahko spomladi poslikali zid pred 
vrtcem, na Svetju imamo v načrtu še polepšanje kuhinje, pa tudi v 
smledniški enoti bi se dalo kaj narediti," je še zaupala. Ana Hartman

Otroško igrišče v Preski je odeto v barve.
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Sanjal, da bo pilot
Tokrat je spomine na otroška leta obujal ravnatelj OŠ Medvode Vojko Bizant.

Da bo kdaj učitelj ali ravnatelj, Vojko Bizant 
sploh pomislil ni. Tedaj je upal, da bo postal 
pilot. ”Od nekdaj sem občudoval letala in še 
danes jih,” pravi ravnatelj OŠ Medvode, ki se 
zelo rad spominja otroških let. Lepe spomine 
ima tudi na šolo, čeprav, priznava, so kdaj pa 
kdaj kakšno ušpičili. In prav to, je še dodal, 
tudi danes kot ravnatelj upošteva v primeru 
lumparij in prigod učencev.

Kako ste preživeli otroška leta in kje?
"Vse otroštvo sem preživel v Preski. Za

znamovale so ga lepe izkušnje, ogromno smo 
se igrali s prijatelji. Športne igre smo se najra
je šli, pa tudi ravbarje in žandarje. Večino časa 
smo preživeli zunaj; če smo bili med štirimi 
stenami, smo se počutili kot v zaporu.”

Kakšen otrok ste bili? Nagajiv, miren?
”Uf, nekaj srednjega. Včasih sem bil nagajiv, 

včasih jokav. Zelo odvisno, kakor me je 
popadlo.”

Ste že kot otrok sanjali, da bo vaše delo 
povezano z učenjem oziroma da boste kdaj 
ravnatelj?

"Kje pa, nikoli nisem premišljeval, da bom 
učitelj, ravnatelj pa sploh ne. Moje misli so 
bile povsem drugje. Hotel sem postati pilot. Že 
tedaj sem občudoval letata in še danes jih. Do 
učiteljskega poklica sem prišel povsem po 
naključju. Po srednji oblikovni šoli sem se 
želel vpisati na likovno akademijo, a je že od 
nekdaj težko priti nanjo, zato sem se kasneje 
odločil za pedagoško fakulteto. Kasneje so mi 
že kot absolventu ponudili učiteljsko mesto v 
Preski. Potem sem šel v Smlednik, nato v

Medvode, kasneje v Vodice in Ljubljano, 
potem pa sem se pred dvanajstimi leti vrnil v 
Medvode.”

Kje ste obiskovali osnovno šolo? Ste radi 
hodili v šolo?

"Vsa leta sem bil v Preski. V šolo sem rad 
hodil. Verjetno veliko pove to, da nisem niti 
enkrat manjkal. Vse dni sem bil v šoli, še 
bolan nisem bil.”

Se spominjate, kakšnega ravnatelja ste 
imeli vi? Ste se ga bali?

"Imel sem kar tri ravnatelje; Žagarja, Avsca 
in Pokorna. Ne, nismo se jih bali, super so bili. 
Vendar pa so na drugi strani učitelji in tudi 
hišnik bili bolj strogi in so nam šolarjem pred
stavljali avtoriteto.”

Ste bili priden in vzoren učenec?
”Ne bom rekel, da sem bil vzoren, priden 

sem pa bil.”
Torej niste v šoli nikoli česa ušpičili?
”0, seveda smo mulci vedno kaj ušpičili, 

vendar bi težko zdaj kaj izpostavil.”
Ali vaše spomine na šolska leta kot rav

natelj kdaj upoštevate pri odločitvah?
"Velikokrat mi pridejo prav. Predvsem pri 

kakšnih lumparijah ali spodrsljajih, saj se je 
tudi nam včasih zgodilo kaj takega in zato v 
teh primerih kot ravnatelj gledam na to z dru
gačnega zornega kota.”

Kateri predmet je bil pri vas najbolj in ka
teri najmanj priljubljen?

"Najraje sem imel likovni pouk, tehniko in 
biologijo, da bi prav sovražil kakšen predmet, 
se pa ne spominjam. Vem, da sta bili mate

matika in fizika težki zaradi učiteljev, ki so bili 
zahtevni. A sem jim še danes hvaležen za to; 
ko si starejši, drugače gledaš na vse to.”

Kakšni so danes vaši spomini na otroška 
leta?

"Lepi, rad se jih spominjam s starimi pri
jatelji. Bilo je lepo, ne pa vedno lahko.”

Ali danes kaj obžalujete iz otroštva?
"Kakšno stvar že, vendar to ni za javnost, 

haha. Mogoče to, da sem si tako želel leteti, da 
sem se v ranih letih vpisal na tečaj, a je mama 
to odkrila in sem moral nehati. Tudi zgodba s 
padalskim tečajem v Lescah se je končala na 
tak način. No, z zmajem mi je vendarle uspelo 
in tako danes že 27 let letim z zmajem.”

Ana Hartman

Vrnitev v srednjeveški čas
V sklopu Lokostrelskega društva Šmarna Gora štiri leta deluje Viteško lokostrelski red

Johana Adama Smledniškega.
Pobudo za ustanovitev Viteško lokostrelske

ga reda Johana Adama Smledniškega je pred 
petimi leti dal Srečo Štrucelj, predsednik 
Lokostrelskega društva Šmarna Gora. "So
sednja občina Škofja Loka me je leta 2001 
povabila k sodelovanju na srednjeveški prire
ditvi Venerina pot. Bil sem vitez - lokostrelec 
in tedaj se mi je utrnila ideja, da bi tudi v na
šem društvu organizirali kaj podobnega,” se 
danes spominja Štrucelj. In tako je leto dni 
kasneje nastal viteško lokostrelski red, ki se 
mu je tedaj pridružilo devet članov, danes pa 
ga sestavlja sedem članov: poleg vodje Sreča 
Štruclja, Mirko Perko, Franci Novak, Mat
jaž Ogorevc, Andrej Polak ter Miha in Pe
ter Hajdu. "Takoj na začetku smo se začeli 
truditi s kostumi. Eno leto je trajalo, da smo 
prišli do pravih krojev, a imamo zato danes 
kompletno opremo,” pravi Štrucelj. Zgornji 
del kostuma je usnjen. "TUnika ima na spred
nji strani grb, ki smo ga vzeli od viteza Joha
na Adama Smledniškega, ki je bil najemnik

Starega gradu in menda zelo krut. Grb je pet
stopenjski: na sredini je stražni stolp Starega 
gradu, v dveh poljih je medved s kroglo v 
šapi, v ostalih dveh poljih pa je še orel s kro
no,” je pojasnil Štrucelj. Poleg tradicionalne
ga loka, ki je seveda obvezen del njihove 
opreme, so oboroženi še s srednjeveškimi bo
dali, štirje med njimi pa imajo tudi meče.

Viteško lokostrelski red Johana Adama 
Smledniškega je doslej organiziral več loko
strelskih turnirjev, letos denimo na starem 
Kamniškem gradu. Udeležujejo se številnih 
srednjeveških prireditev: bili so na srednjeve
škem suhokrajinskem dnevu v Žužemberku, 
na srednjeveškem dnevu na ljubljanskem gra
du in v Kočevju, pa na Venerini poti v Škofji 
Loki, nastopali pa so tudi že v Avstriji in na 
Češkem. Od nekdaj se trudijo vzdrževati sti
ke z drugimi podobnimi skupinami, ki prika
zujejo boje v mečevanju oziroma boje z dru
gim srednjeveškim orožjem. "Naš namen je 
na nek način ohranjanje dela dediščine, popes

tritev prireditev, pa tudi promocija našega 
kraja in občine," je na kratko strnil Štrucelj in 
dodal, daje občutek na nastopih neverjeten: 
"Vsaj za en dan se preseliš v srednji vek.”

Ana Hartman
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Z glavo v naravo
Preska - Konec septembra so učenci 3. a OŠ Preska z učiteljico 

Alenko Jenko preživeli v CŠOD-ju Lipa v Semiču. Tam so zanje 
pripravili naravoslovno-športni teden z naslovom Z glavo v naravo. 
”Še vedno smo polni vtisov, saj smo vsak dan doživeli nekaj prijet
nega. Inštruktorji so nam pripravili veliko zanimivih pa tudi adrena
linskih dejavnosti. Urnik preko celega dneva je bil natrpan in razno
lik. Za vsakega otroka seje našlo nekaj, kar gaje pritegnilo in nav
dušilo,” pravi Alenka Jenko. Preizkusili so se v naravoslovju, se 
spremenili v gozdne detektive, raziskovali so življenje v potoku. 
Postali so pravi mojstri v izdelovanju splavov in mlinčkov, se 
preizkusili v plezanju na umetni steni in lokostrelstvu, se odpravili 
na nočni pohod s petrolejkami, pa na planinski izlet na Pajkež ... Po
leg tega so ustvarjali iz gline in slikali na svilo ter uživali na šport
nih dejavnostih. ”Ni čudno, da smo vsi skupaj pozabili na domotožje 
in pouk v ”ta pravi šoli”," je še dodala Jenkova. A. H.

Šolarji so ličkali koruzo
Pirniče - Minuli mesec so učenci 2.a in 2.b razreda iz OŠ Pirniče z 

učiteljicama Janjo Bergant in Karmen Rebolj obujali stare običaje - 
pobirali in ličkali so koruzo. Na mrzlo in precej megleno jutro so se 
odpravili na bližnje polje. "Kljub temu smo bili dobro razpoloženi. Na 
polju so nas pričakali Nikova starša ter bratec in sestrica. A nas je na 
njivi čakalo tudi delo - dolga vrsta nepobrane koruze. Hitro in z ve
likim navdušenjem smo se lotili dela,” je pojasnila učiteljica Karmen 
Rebolj. Koruzne storže so metali v traktorsko prikolico, po opravljen
em delu pa so se navdušeno povzpeli na traktor in se počasi pripeljali 
do gostilne Mihovec. Nato jih je čakalo še drugo opravilo - ličkanje ko
ruze. Pod velikim kupom koruze je šolarje čakalo presenečenje: bon
boni. "Za dobro opravljeno delo so nas povabili tudi v gostilno ter 
postregli s piškoti in čajem,” je še dejala Reboljeva in dodala, da se za
hvaljujejo Nikovim staršem za prijaznost in pomoč pri delu. A. H.

Spet je jesen
Prav lepa je letošnja jesen in smo dolge 

sončne dneve preživeli zunaj. Zdaj ko je dan 
krajši, pa lahko najdemo zanimivo delo kar 
znotraj doma in malo jesenskega, živahnega, 
pa vendar umirjenega vzdušja prenesemo med 
štiri stene. Poiščimo omarico, ki se nam zdi 
dolgočasna ali stoji zapuščena v kleti ali na 
podstrehi, kakšen okvir za ogledalo, star 
obrabljen lesen pladenj, lončke, v katere bi 
posadili resje, stolček za obuvanje čevljev ..., 
ali kar vam pride na misel, in čopič v roke. Je
senske barve so tople in bolj umirjene, upora
bimo bež, oker, rjavo, bordo, opečnato, seveda 
tako, ki se poda v naše stanovanje. Če pa teh 
barv nimate radi, pa izberite take, ki so vam 
všeč, čeprav noro pomladne, samo da boste ob 
pogledu na svojo umetnino zadovoljni in 
veseli.

Površine očistite, pobrusite, nanesete os
novno barvo, nanjo pa naslikate jesenske mo
tive, na primer listje, trto, zimzeleni bršljan, 
buče ... ali kar vam srce poželi. Kombinirate 
lahko več barv, cele površine lahko poslikate 
kot slikarsko platno, samo pogum in domilšlji- 
jo, malo dobre volje in veselo na delo, kot reče
mo v Pisani sobi!
Pa pridite na obisk, pri nas je veliko lepega.

Pisan in ustvarjalen pozdrav 
iz Pisane sobe!

PISANA SOBA GALERIJA ZA PRIJETEN DOM 
Blaževa ulica 6, Škof ja l.oka, 

Delovni čas: pon.: 16.00 - 19.00 
tor. - pet: 10.00-13.00 in 16.00 19.00, 

sob.: 9.00-12.00
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Gasilci na veteranskem izletu
Na veterane GZ Medvode je Koroška z upravnim središčem v Slovenj Gradcu pustila močan vtis

gospodarske in kulturne pokrajine na visoki stopnji.

e

Medvode - 29. septembra 2006 so gasilske 
veterane Gasilske zveze Medvode organizator
ji popeljali na Koroško. V programu izleta so 
bile zajete številne zanimivosti. Pot nas je pe
ljala preko Trojan, Velenja in Mislinje proti 
Slovenj Gradcu. Za prvi večji postanek je bil 
določen malo odmaknjeni kraj nad Kotljami, 
kjer je tudi manjše turistično središče tega dela 
Koroške. Idilično gostišče z manjšim jezerom 
in zimskim smučiščem je financirala ravenska 
železarna v letih njenega največjega gospodar
skega razcveta. V ozadju se dviga Uršlja gora 
z zavidljivo višino 1699 metrov. To je priljub
ljena izletniška točka. Na vrh gore je poleg peš
poti speljana tudi dobro vzdrževana cesta. Pod 
Uršljo goro sta vasi Sele in Kotlje, ki sta 
nani tudi po dveh velikih literatih: Mešku in 
režihu. Sele je ime za razpršene zaselke posa

meznih hiš v hriboviti pokrajini levo ob cesti 
Slovenj Gradec-Kotlje. V naselju Sele-Vrhe je 
cerkev sv. Roka, v kateri je po 2. svetovni voj
ni maševal župnik Fran Ksaver Meško, znani 
pesnik in pisatelj, ki ga je povojna oblast pre
ganjala in tudi izgnala iz domovine. Po vrnitvi 
se je umaknil iz javnega življenja in prišel ži
vet v to skrito hribovsko naselje. Drugi, dobro 
znani pisatelj in velik humanist Lovro Kuhar - 
Prežihov Voranc je bil rojen na "Prežihovini” 
nad Kotljami. Obiskali smo njegov veličasten 
spomenik, ki stoji na vzpetini. Kipar prikazuje 
Prežiha, kako zasanjano gleda v dolino, kjer je 
nekoč nabiral solzice za svojo ljubljeno mamo.

Pot smo nadaljevali proti Ravnam na Ko
roškem. Pričakali so nas poklicni gasilci ra
venskega požarnega okoliša. Ogledali smo si 
njihovo orodje in opremo. V razgovoru smo 
izvedeli, kako se njihova poklicna gasilska 
brigada financira, kakšna je finančna kon- 
trukcija njihovega letnega proračuna, ki je 

zagotovilo za uspešno delovanje poklicne 
enote. Njihov požarni okoliš se razteza od 
Slovenj Gradca na jugu, pa do Dravograda na 
severu ter preko Prevalj do Holmeca na zaho
du. Dobro sodelujejo tudi z vsemi prostovolj
ci v svojem požarnem okolišu. Pojasnili so 
nam, da so vsi njihovi poklicni gasilci hkrati 
tudi člani PGD na terenu, tako daje sodelova
nje med prostovoljnimi gasilci in poklicno 
enoto do popolnosti usklajeno. Pokrivajo tudi 
protipožarno zaščito v železarni Ravne. Žele

zarna se namreč nahaja le nekaj metrov od 
gasilskega centra, tako da so morebitne inter
vencije možne v najkrajšem času. Železarna 
še vedno zaposluje 1500 zaposlenih, čeprav 
se je proizvodnja močno zmanjšala. Poklicna 
gasilska brigada ima na leto v povprečju 
okrog 200 intervencij. Na eni izmeni so priso
tni trije gasilci. Skupno je zaposlenih 12 ga
silcev. Za vse večje požare takoj pokličejo na 
pomoč prostovoljne gasilce.

Naša naslednja točka izleta je bil mejni pre
hod Holmec, znan po bojih v naši slovenski 
osamosvojitveni vojni. Le streljaj pred Holme- 
cem smo si še ogledali spomenik žrtvam bojev 
v letu 1945. Razne zapoznele vojaške formaci
je so se umikale prav preko teh delov Koroške. 
Nekatere vojaške enote se niso pustile razoro
žiti, zato je prišlo do krvavih spopadov, kljub 
razglasitvi nemške kapitulacije. Med udele
ženci izleta se je ob spomeniku razvnela živah
na diskusija o teh zgodovinskih dogodkih, pa 
tudi o znani bitki pri Holmecu. Strokovno do
bro podkovani vodič avtobusa je pojasnil svoje 
politično nevtralno mnenje, vsak posameznik 
pa si je lahko ustvaril svoje zasebno gledanje 
na polpretekla zgodovinska dogajanja. V nada
ljevanju izleta je bil na sporedu obisk s soncem

obsijane hribovske turistične vasice Šentanel. 
Vas se nahaja v bližini državne meje med 
Slovenijo in Avstrijo. Sredi vasi stoji stara 
cerkev, na kateri je vgrajeno spominsko obe
ležje, s katerega je razvidno, da je tudi tukaj 
služboval že prej omenjeni župnik Ksaver Me
ško. Za zaključek izleta je bil torej izbran Šen
tanel. Znan rek pravi: "Vsako stvar končaj ta
krat, ko je najlepše.”

Gasilski veterani na svojih vsakoletnih jesen
skih izletih radi obujamo spomine na leta, ko 
smo še polni elana z entuzijazmom nadaljevali 
delo naših prednikov, kar seveda danes z za
upanjem prenašamo naprej na mlajše generaci
je. Delo v gasilstvu se bo nemoteno nadaljeva
lo, le akterji se bodo menjavali.

Anton Kern, 
gasilski veteran PGD Zgorrye Pirniče

Rešitve ugank:
Imena dveh vasi: Vaše - Sora 

Omenjeni gospodje: Zgodovinar 
Slovenski pregovor:

Brez starega vola ni brazde.

auto medu o de
♦ prodaja in odkup 

rabljenih vozil

♦ vozila z garancijo

♦ prepisi vozil
♦ zavarovanje vozil

Gorenjska c. 12, 
Medvode
Tel./fax: 01/36-11-601 
GSM: 041/330 578 
www.avtomedvode.com
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marijan pors
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gorenjska cesta 12 b 
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Številne ptice v hraških mlakah
Ob evropskem dnevu opazovanja ptic so v hraških mlakah opazili 

enaindvajset različnih vrst ptic.

Ljudje in dogodki-------------------------------------------------------------------------------------------------------

Hraše pri Smledniku - Društvo za opazova
nje in proučevanje ptic Slovenije (DOPPS) je 
oktobra ob evropskem dnevu opazovanja 
ptic pripravilo opazovanje ptic na območjih, 
ki so mednarodno pomembna za varstvo 
ptic. Med takšna območja sodita tudi mlaki v 
Hrašah pri Smledniku. Kot je povedala Eva 
Vukelič iz DOPPS-a, se je opazovanja v 
Hrašah udeležilo petnajst ljubiteljev ptic. 
Opazili so 177 ptic enaindvajsetih različnih 
vrst, med njimi tudi nekaj redkih ali drugače 
zanimivih - kreheljca, regijo, mokoža, kozico 
in plašico. Kreheljc je vrsta race, ki je pol 
manjša od običajne divje race mlakarice. 
Reglja je majhna raca, za katero je značilno, da 
se pozimi odseli na jug. Mokož se večinoma 
skriva v gostem trstičju in se oglaša kot 
prašiček. Kozica ima izjemno dolg kljun, s 
katerim išče hrano v mehkem blatu. Plašica 
je sorodnica sinic, gradi viseča gnezda in je 
v Sloveniji zelo redka.

Mlaki, ki sta v naravi zalita plitva travnika, 
sta na ravnini severno od vasi Hraše. Dobršen 
del obalnega pasu južne mlake je skoraj ves 
zaraščen z rogozom, zahodno mlako povečini 
pokriva trst. Kot ugotavlja Tone Trebar, 
takšno okolje nudi zatočišče številnim 
pticam. Med selivkami so naj pogostejše race 
in pobrežniki (kreheljc, reglja, žvižgavka.

Med opazovanjem ptic v hraških mlakah /Foto: DOPPS

dolgorepa raca, kostanjevka, sivka, raca žli- 
carica, kozica, močvirski martinec, črnorepi 
kljunač, polojnik). Posebej zanimivi so pio
nirki, redno gnezdijo labodi grbci in mlaka

rice ter občasno čopaste črnice, liske in 
zelenonoge tukalice. V trstičju in rogozu je 
tudi več vrst ptic pevk.

Cveto Zaplotnik

Torta in Šilce rdečega za sto let
Medvode - V ponedeljek, 16. oktobra, je v Centru starejših 

občanov v Medvodah svoj 100. rojstni dan praznovala Marija 
Bogataj, Bolticova iz Reteč, ki v centru prebiva zadnje štiri leta. S 
pokojnim možem Janezom sta imela osem otrok, petje še živih in ti 
jo redno obiskujejo in se z veseljem spominjajo nepozabnih večerov 
in nedeljskih popoldnevov, ki sojih preživeli ob petju in kramljanju. 
Sicer pa se je Marija rodila v kmečki družini Avguštin v Retečah, 
po domače pri Rbičevih, kot druga izmed štirinajstih otrok. Poleg nje 
je danes živa le še njena 95-letna sestra Brigita, upokojena učitelji

ca. Marija se je vseskozi vključevala v kulturno življenje na vasi, 
sodelovala pri ljudskih igrah, pevskem zboru in pri tamburaših. 
Veliko je tudi pesnila in za vsakega in za vsako priložnost sestavila 
kakšno pesmico.

Stoti rojstni dan je praznovala v družbi najbližjih, zaigrali so ji 
reteški tamburaši, z obiskom pa stajo počastila tudi Igor Draksler, 
župan občine Škofja Loka, in Stanislav Žagar, župan občine 
Medvode. Seveda sta ji čestitali tudi Vesna Stariha, direktorica ^ 
Centra starejših občanov v Medvodah, in Slava Divjak, glavna 
sestra. Naj ob tem še dodamo, daje Marija za svoja leta kar dobrega 
zdravja in ji razen ene majhne tabletke za pritisk ni potrebno jemati 
nobenih drugih zdravil. M. B.

Rok šesti barman na svetu
Topol - V Grčiji je v začetku oktobra potekal 55. svetovni kongres 

barmanov in 32. svetovno prvenstvo v mešanju barskih pijač 
v kategoriji dolge mešane barske pijače in 7. svetovno prvenstvo 
v atraktivni pripravi koktajlov. Tekmovanja se je udeležilo 49 
barmanov iz vsega sveta, med njimi tudi dva Slovenca. Pravico do 
nastopa na svetovnem prvenstvu ima samo en barman iz vsake 
države, v posamezni kategoriji seveda. V pripravi dolge mešane 
barske pijače je Društvo barmanov Slovenije zastopal Rok 
Dobnikar iz Topola. Uvrstil se je v veliki finale in zasedel končno 
šesto mesto, kar je odličen dosežek za mladega predstavnika. 
Rok je po prvem tekmovanju vodil, v polfinalu in finalu pa ga 
je nekaj barmanov prehitelo. Svetovna prvakinja je postala barman
ka Kung Hui Chun iz Tajvana, drugo mesto je osvojil avstrijski 
barman Stefan Stevancsecz, tretji pa je bil finski barman Harri 
Tormanen. V atraktivni pripravi koktajlov je društvo barmanov 
zastopal barman Aleš Prestor iz Radomelj pri Domžalah, ki je 
zasedel 23. mesto. A. H.

18 - SOTOČJE



Ljudje in dogodki I

Jabolčni sok imajo vedno na mizi
Damjan Jeraj iz Smlednika je na mednarodni razstavi v Italiji za svoj jabolčni sok prejel zlato medaljo. 

Dogodek je imel velik odmev tudi v Sloveniji in Jeraj je bil tisti teden na Valu 202 razglašen za ime tedna.

m1

«

Smlednik - Damjan Jeraj, kmet iz Smledni
ka, je na 5. mednarodni razstavi sadnih sokov 
v Italiji med petsto vzorci 100-odstotnih ja
bolčnih sokov prejel za svoj sok najvišjo 
oceno in zlato medaljo. Od takrat je njegova 
kmetija, predvsem pa njegova jabolka in 
jabolčni sok znamke Grajski sad, poznan daleč 
naokrog. Vsekakor je bila poteza, da se udeleži 
ocenjevanja, prava.
Nam lahko najprej predstavite vašo kmetijo 
Pri Jeraju pod smledniškim Starini gra
dom?

"Začetki segajo že v davno leto 1497. Zadnjih 
petsto let smo tukaj Jeraji in jaz sem triin
dvajseti prevzemnik kmetije po vrsti. Kmetija 
je bila večinoma v skoraj enakem obsegu kot 

anes, ko imamo 32 hektarov, od tega 4 hekta
re sadovnjakov, ostalo pa so njive in travniki. 
10 hektarov je žit, ostalih 18 hektarov pa ima
mo za pridelavo deteljnotravniških mešanic in 
koruze. Kmetija je vključena v slovenski okolj
ski program SKOP za integrirano pridelavo 
jabolk in poljščin, kar pomeni strožji nadzor in 
višje standarde. Obvezna je tudi uporaba pet
letnega kolobarja. Imamo 25 krav molznic in 
25 glav druge mlade živine. Na kmetiji dela 
vsa družina. Za naju z ženo Mojco je to edini 
vir zaslužka, otroka Tajda in Žiga hodita še 
v šolo. Trdo je potrebno delati, da preživimo.” 
Če se ustaviva pri sadovnjakih. Koliko sort 
jabolk pridelujete?

"Na štirih hektarih pridelujemo 12 sort ja
bolk, od najbolj zgodnjih do poznih. Prodaja 
poteka od oktobra do junija, saj imamo hladil
nico. Skrbimo, da so jabolka res sveža, kvali
tetna, da prave sorte jemo v pravem času. Le
tošnja letina je kar zadovoljiva. Kvaliteta je 
oljša kot lani, količina pa malo manjša. Z obi- 

‘anjem smo zaključili konec oktobra. Najbolj 
pozna sorta je pri nas pink lady.”
Je obiranje jabolk naporen posel?

"Obirali smo od devete dopoldne do šeste 
zvečer. V sadovnjaku nas je delalo od šest do 
osem obiralcev. Vse se obira ročno. Na dan 
oberemo od štiri do pet ton jabolk. Je naporno, 
a trud je potem poplačan.”
Kot pravite, imate jabolka v hladilnici, dela
te pa tudi sok?

"Letno naredimo od 15 do 20 tisoč litrov ja
bolčnega soka. Doma ga imamo vedno na mizi 
in poleg mleka ga največ popijemo. Ne vem si
cer koliko, ker ga ne štejemo, a nekaj litrov na 
dan zagotovo.”
Kakšen je recept za dober sok?

"Za dober sok potrebujemo zdrava, nepoško
dovana, dovolj zrela jabolka, ki jih operemo, 
stisnemo, spasteriziramo in ustekleničimo ali 
ga damo v rostfrei posode in zalijemo s para
finskim oljem.”
Z vašim sokom ste sodelovali tudi na med
narodni razstavi v Italiji?

"Gre za sok pod blagovno znamko Grajski 
sad, ki jo imava skupaj z Edijem Geržino iz 
Brestanice. Pri njem delam sok iz svojih jabolk.

Damjan Jeraj v sadovnjaku. Kakovost jabolk je letos boljša kot lani, količinsko pa jih je manj.

saj zaradi racionalizacije dela vsega ne morem 
imeti sam. Zmagovalni sok je kombinacija jona- 
golda in idareda. Poimenovali smo ga mešanica 
kraljevskih okusov. Je pa brez dodane vode in 
sladkorja, skratka brez vsakršnih dodatkov."
Ste bili prvič na kakšnem tekmovanju?

"Ja, res sem bil prvič. Franc Kotar, samostoj
ni sadjarski svetovalec iz Posavja, me je nago
voril, češ da nimam kaj izgubiti in naj grem, 
ker imam dober sok. Prireditev je sicer trajala 
dva tedna. Organizirana so bila tudi predavanja 
o sadju. Skratka, šlo je za velik dogodek, ki se 
ga je udeležilo skupaj več kot 50 tisoč ljudi. 
Poleg ocenjevanja sadnih sokov in kisov je po
tekalo še tekmovanje harmonikarjev, izbor 
miss jabolk, kolesarska dirka, sprehod skozi 
sadovnjake,... Zunaj se stvari razvijajo, tudi mi 
bi potrebovali pogoje za razvoj, a velikega po
sluha očitno ni. Kot primer naj povem, da smo 
za pokritje sadovnjakov z mrežo in nakup 
kmetijske mehanizacije za sadovnjak kandidi
rali za evropska sredstva. Za vso dokumentaci
jo smo plačali okrog pol milijona tolarjev in 
dobili odgovor, da pogojev za pridobitev sred

stev ne izpolnjujemo. Razlog pa smešen: zara
di neznanih tržnih poti - prodaje na domu - in 
napačnega seštevka poslovnega načrta. Vložil 
sem pritožbo, a odgovora še ni bilo.”
Če se vrneva nazaj k vašemu soku. Bil je 
najbolje ocenjen?

"Dobil je 94,5 točke od možnih 100. Degu
statorji, bilo jih je 12, so ocenjevali barvo, 
okus, kakovost jabolk in harmonijo. Vsak vzo
rec je bil pred ocenjevanjem analiziran v labo
ratoriju in zaradi neustreznosti je bilo kar nekaj 
vzorcev sadjarjev, ki so prišli iz Slovenije, 
Francije, Italije in Hrvaške, zavrnjenih.”
Za konec mi povejte, ali ste pričakovali naj
boljšo oceno in kaj ta zmaga pomeni za vašo 
kmetijo?

"Bil sem presenečen, še toliko bolj potem v 
ponedeljek, ko so me klicali z Vala 202, naj
prej, ali se strinjam, da grem v izbor za ime ted
na, potem pa še s sporočilom, da sem bil iz
bran. Intervju sem dal kar v živo iz sadovnjaka. 
Za kmetijo pa ta uspeh pomeni, da dobro dela
mo in da smo na pravi poti. Zagotovo je to do
datna spodbuda za naprej.” Maja Bertoncelj
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I Ljudje in dogodki

Rožnikova Marta hitro kosi
Marta Bukovec z Osolnika je prva slovenska državna prvakinja v košnji.

Z novo, tekmovalno koso je 35 kvadratnih metrov pokosila v minuti in 29 sekundah, kar bi jo 
lani na evropskem prvenstvu pripeljalo v deseterico.

Osolnik - Marta Bukovec je doma na Turi
stični kmetiji Rožnik na Osolniku. 22-letna ab
solventka Visoke šole za turizem v Portorožu 
je na tekmovanju koscev in kosic v Dupljah pri 
Naklem postala prva državna prvakinja v 
košnji, zmagala je tudi v Gornji Radgoni. Prve 
izkušnje na tovrstnih tekmovanjih pa si je 
pridobila lani, ko je na prigovarjanje prijatelja 
kosila na evropskem prvenstvu v Švici.
Prvič na tekmovanje v košnji, pa kar na 
evropsko prvenstvo. Kakšen je bil rezultat?

"Prijatelj mi je rekel: "Pojdi, saj znaš kosit,” 
ni pa mi povedal, s kakšnimi kosami pridejo 
tekmovalci. Vsi so imeli tekmovalne kose, jaz 
pa sem na evropsko prvenstvo prišla kar z 
navadno. Temu primeren je bil tudi rezultat, 
saj sem bila predzadnja v konkurenci okrog 30 
tekmovalk. Z navadno koso nimaš nobenih 
možnosti."
Letos spomladi si potem kupila tekmovalno. 
Kje si jo dobila?

"Po tem prvenstvu smo se kosci v Sloveniji 
malce bolje organizirali. Ustanovili sta se dve 
društvi koscev, eno za zahodno, katerega pred
sednica sem prav jaz, drugo pa za vzhodno 
regijo. Poleg tega deluje tudi Zveza koscev in 
kosic Slovenije. Spoznali smo se z evropskim 
in svetovnim prvakom v košnji Josephom 
Mayerjem iz Rosenheima na Bavarskem v 
Nemčiji. Pri njem smo kupili kose, sicer 
narejene v Avstriji, ki pa jih on potem predela. 
Prav tako nam je pokazal tehniko košenja, ki je 
pri tem najtežja. Kdor kosi s to tekmovalno 
koso brez znanja tehnike, jo kaj hitro lahko 
polomi. Pomembno je seveda tudi, da je kosa 
dobro pripravljena, kar pomeni dobro sklepana 
in nabrušena.”

V čem se tekmovalna kosa razlikuje od 
navadne?

"Kot prvo je namenjena zgolj tekmovanju. 
Ima krajše kosišče, posledično je posebna tudi 
sama drža med košnjo. Taje prisilna, držati se 
moraš precej nižje kot pri navadni košnji, 
biti moraš precej bolj sklonjen, tako da noge 
kar trpijo. Kosa je večja in precej bolj ukrivlje
na. Z enim zamahom z njo pokosiš precej več, 
je pa res, da prav velike parcele zaradi te prisil
ne drže ne moreš pokositi.”
Je to draga kosa?

"Kosa stane od 80 do 100 evrov, odvisno od 
dolžine.”

Marta Bukovec je zaenkrat v košnji med ženskami pri 
nas nepremagljiva.

Potrebuješ na tekmovanjih še kaj ostale 
opreme?

"Poseben je tudi klepalnik, ki sem ga prav 
tako kupila pri Mayerju. Na navadni klepalnik, 
na "babco”, te kose ne smeš klepat, ker je iz 
drugačnega materiala, ki hitro lahko poči, pa 
tudi da se ne, ker je tako dolga.”
Koliko pa so dolge te kose?

"Moja kosa je dolga 1,2 metra. To je za 
ženske kar maksimum. Moški imajo dolge tudi 
tam do 1,35 metra. Navadne kose so dolge 
nekje med 65 in 80 centimetri.”
Če se dotakneva še malce tekmovanj. Kaj se 
ocenjuje?

"Ocenjujeta se hitrost in čistoča košnje. Če ni 
lepo pokošeno, dobiš kazenske točke. Ženskimi 
moramo pokositi 35 kvadratnih metrov, moški 
pa 100. Na letošnjem državnem tekmovanju 
sem parcelo kosila I minuto in 29 sekund. 
Moja prednost je prav hitrost, čistoče nisem 
imela najboljše.”
Kaj bi ti ta rezultat prinesel lani na evrop
skem prvenstvu?

"Evropska prvakinja je pokosila v eni minu
ti. S tem časom z državnega tekmovanja bi se 
lahko uvrstila med prvih deset, imam pa še 
rezerve, tako na času kot tudi v tehniki."
Torej tekmovalne drže še nisi povsem osvojila?

"Imam še rezerve. Problem pri Slovencih je 
bil ravno v nepoznavanju prave tehnike, ki nam 
jo je sedaj pokazal gospod Mayer. Pri njem sem 
bila sama letos enkrat, po kose pa smo v okviru 
društva šli dvakrat. Vsakič smo jih pripeljali 
okrog deset. Poleg tekmovalnih kos se pri njem 
dobijo tudi navadne, ki pa so dosti boljše od teh 
naših in zanimanje je kar veliko.”
Letos si nastopila dvakrat in obakrat zmaa 
gala. Ni velike konkurence?

"Nastopila sem na državnem prvenstvu v 
Dupljah in v okviru kmetijsko živilskega sejma 
v Gornji Radgoni. Konkurentke kosijo vedno 
bolje, niso pa vse včlanjene v naše društvo, 
ki trenutno šteje okrog 20 članov, največ nas je 
z Gorenjskega.”
Se Slovenci redno udeležujejo večjih tekmo
vanj?

"Na tekmovanja Slovenci hodijo že okrog de
set let, vendar doslej ni bilo nobenih predtekmo
vanj, posledično so bile uvrstitve slabe. Evrop
sko prvenstvo je na vsaki dve leti. Prihodnje leto 
bo v Salzburgu v Avstriji, udeležilo pa se ga bo 
pet najboljših kosic z državnega prvenstva.”
Od kod takšno veselje do košnje?

"Kosila sem že kot majhna, a takrat sem 
pogosto uničila koso. Na hribovskih kmetijah 
je potrebno veliko pokositi še ročno in poleti 
kar pogosto kosim. To mi je kot ene vrste šport, 
čeprav se pri nas v tem smislu to še ni razvilo.” 
Kako preživljaš prosti čas?

"Prostega časa imam bolj malo. Poleg dela 
na kmetiji in študija rada tečem in se učim 
tujih jezikov. Govorim angleško, nemško, malo 
tudi italijansko." Maja Bertoncelj
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Kaša je otroška paša - Metov
Že Valvasorje zapisal, da na Kranjskem prosa ne mlatijo, tako kot druga žita,

temveč ga manejo.

Metev ali mencanje prosa je bilo nekoč zelo 
pomembno kmečko opravilo. Tudi tu so se do
gajale pomembne šege in navade in marsikate
ra je ostala zapisana in ohranjena. V preteklih 
stoletjih je bila kaša hrana za podložnike - re
veže. Dokaz, da je bilo tako, je v tem, da je ni 
bilo treba oddajati gosposki.

Prosena kopica - nasad ali baba
S prosom so nekoč kmetje ravnali pri spravi

lu povsem drugače kot z drugimi žiti (ječmen, 
pšenica, rž ...). Kot vemo, druga žita požanjejo 
in jih spravijo v kozolec, da se dokončno posu
šijo in nato mlatijo, nasprotno pa proso poža
njejo in ga takoj zvozijo domov pred kmečki 
od. Proso mora biti še isti dan pod streho. Če 
ospodar ni imel dovolj svojih ljudi, da bi to 

delo v enem dnevu opravili, jih je moral najeti.
Začelo se je glavno delo pri metju prosa. Ne

kje je bil to gospodar, drugod tudi najpomemb
nejši hlapec na kmetiji, ki je prinesel v prazen 
pod prvi snop in ga postavil na za to določen 
prostor. Tu je kopica ali baba začela nastajati. 
Snopi so bili obrnjeni z latjem (zrnjem) nav
zgor. Otroci so veselo nosili ostalo snopje z 
voza na pod, kjer jo je omenjeni človek do
končno sestavil. Snope je okoli osnovnega 
snopa v Spirali dodajal vse do zadnjega snopa 
pod manjšim kotom. To je bilo potrebno, daje 
bila dovolj stabilna in s tem je bilo vse priprav
ljeno za melje.

Različni načini metja
Metev so v različnih krajih opravljali na raz

lične načine. Nekje so to opravljali s konji, 
drugje z zelo težkimi starejšimi voli ali pa so to 
delo opravljali kar ljudje s svojimi nogami.

V krajih, kjer so to opravljali s konji ali voli, 
e bilo delo lažje in tudi hitrejše ter boljše. Go
njač živine je moral biti tega dela vajen, da je 
žival pravilno vodil. Poleg je moral biti še dru
gi (običajno malo večji otrok), ki je s posebno 
posodo (korcem), ko je žival počakala za fizi
ološke potrebe, to hitro ulovil, da ni ušlo v 
snopje. Nekje so otroci to kar radi opravljali, 
drugje pa so to imeli kot neke vrste kazen za 
otroke. Ta del je trajal tri ali štiri ure (glede na 
velikost), zatem so nasad razdrli in ga spet zlo
žili v trden krog. Spet so pripeljali žival in se z 
njo vrteli v krogu od naj višjega srednjega dela 
do najnižjega dela ob strani nasada. Tudi drugi 
del je trajal približno enako kot prvi del. Kdaj 
je bilo končano, je ugotovil gospodar ali tisti, 
ki je melje vodil.

V nekaterih drugih krajih pa so to opravljali 
ljudje sami s hojo ali prestopanjem po babi, kar 
je trajalo daljši čas. Običajno so bila takšna 
kmečka opravila, kjer je sodelovalo veliko 
število ljudi (predvsem mladih), tudi družabni 
dogodek, se na čas ni preveč pazilo. Mlajši so 
to še celo želeli, kajti to je bila priložnost za 
druženje in zvečer pozno v noč tudi ples in 
zabava. Noč pa vemo, da ima svojo moč, 
posebno nekoč ob lunini svetlobi.

Namesto metev z živino so za ljudi imeno
vali mencanje z nogami. Ob steni poda so 
običajno imeli poseben drog, za katerega 
so se držali in se tako prestopali z noge na 
nogo. Nekje so to opravljali bosi, drugod so 
bili ljudje obuti. Pod noge so jim postavljali 
snope, da so jih mencali. Običajno so ljudje 
to delali v parih držeč se za roke. To je bilo 
po godu predvsem fantom, tudi dekleta se 
niso branila.

Vezava beračev ali pvašarjev
Ko je bilo metje končano, so prišli običajno 

po večerji na vrsto menci in mencele proso 
"otresat”. To delo so največ opravljali zreli 
fantje in dekleta iz vasi. Dekleta se postavijo v 
polkrogu ob nasadu ali babi in začnejo povzdi
govati slamo, otresati z nje proso in jo dodaja
ti fantom. Fantje delajo iz te slame snope, ki 
jim pravijo "berači” (verjetno zaradi tega, ker 
so brez zrna) ali "pvašarji”. To nakladajo na 
voz in kasneje zložijo v kozolec, da se posuši 
in imajo pozimi za krmo.

Mladi so se hitro kar z očmi med seboj dogo
vorili, katera bo komu podajala slamo. Drugi 
dan so ženske že vedele, kateremu dekletu je 
fant vezal berače in sumile, da bo ob pustu iz 
tega nekaj nastalo. Pustni čas pa je bil že od 
nekdaj čas porok in veselja.

Ko je vsa slama očiščena, pograbijo zrno in 
pometejo skupaj s plevami in pustijo do na
slednjega dne, ko ga izvejejo ročno ali s po
močjo lesenega vetrnika (pajkla) in tako je 
proso pripravljeno za sušenje.

Za sušenje so imeli izdelane posebne dere. 
Manjše so prenašali vsak dan na sonce. Velike 
pa je bilo možno na poseben način vsak dan iz
vleči izpod strehe ven na sonce, kjer se je pro
so potem več dni sušilo in bilo tako pripravlje
no za v mlin.

Večerna pojedina ali likof
Tudi pri tem opravilu so imeli po končanem 

delu posebno pojedino ali imenovano "likof’. 
V nekaterih krajih so temu dejali "povečerek, 
podvečerek, podvečernik” in podobno. Menci 
so vedno dobili tako kot mlatiči boljšo hrano. 
Gospodinje so jim postregle: mesno juho, raz
no meso, kumare, mlečno ali ocvrto kašo, 
štruklje z ocvirki ali z medom polite in podo
bno ter seveda razno pijačo. Menci niso dobili 
plačila, temveč samo dobro hrano. Nekje so 
jim ob odhodu domov dali posebne pečene 
štrukeljce. Po večerji je bilo druženje s plesom, 
saj običajno ni manjkal godec s harmoniko ali 
kitaro ali citrami.

Že Valvasor je zapisal, da po metju fantje in 
dekleta zaplešejo in se veselijo. Neki poet je 
zapisal:

Če se ponoči prelahko vrti,
devica kaj rada venec zgubi.

Marsikje je bila posledica, da se je v kresu 
slišal otroški jok v hiši.

Na koncu še to ...
Ko so se pojavile prve mlatilnice, so jim fant

je nasprotovali. Tako so nekemu kmetu novo 
mlatilnico onesposobili in je moral metev prosa 
opraviti na star način. To jasno kaže na vrsto do
godkov - šeg in navad - ki so se v času takšnih 
del dogajali in je bila mladež nad njimi navdu
šena. V tistih časih ni bilo tako rekoč nobenih 
drugih možnosti za druženje in zabavo in zato 
so bila ta dela tako priljubljena. Ob prihodu 
mlatilnic je pred drugo svetovno vojno dušni 
pastir in narodopisec Anton Mrkun skoraj z 
olajšanjem zapisal: "Sedaj seje to neumno raja
nje, pitje in ples ob metju popolnoma opustilo.”

V naslovu smo zapisali: "Kaša je otroška 
paša”, drugi rek pa pravi: "Kaša je mati naša”. 
Ti reki nam povedo, da je bila to nekoč najpo
gosteje jed na jedilniku naših prednikov. Proso 
so za kašo uporabljali že najstarejši narodi. 
Mlečna prosena kaša je bila znak rodovitnosti, 
zato je bila tudi zelo pogosto na poročnih 
gostijah. Po Slovenskem je bila znana kuhana 
kaša z zeljem ali repo, s suhimi češpljami ali 
krompirjem in podobno.

Tudi danes jo marsikje postrežejo kot poseb
nost in gostje so nad njo navdušeni. J. J.

ZCatarstvo 'Trtnil^
Medvode

Seškova c. 9 
1215 Medvode,

DELOVNI ČAS: tel.: 01/361 1694
PON. - PET.: 9. - 18. ure 
SOBOTA: 9.-12. ure

• pestra izbira nakita 
e izdelava po naročilu
• popravilo nakita
• 38 let tradicije
• ugodne cene

ZAUPAJTE ZLATARSKIM 
MOJSTROM!
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Oglasi

Avtoservis Eržen, storitve in trgovina, d. o. o. 
Grenc 19, 4220 Škofja Loka 

Tel.: 04/513-70-00 
www.renault-erzen.informacija.net

METREL Mehanika
sestavni deli in naprave

METREL MEHANIKA sestavni deli in naprave d. o. o., 
Ljubljanska cesta 80, Horjul

Smo uspešno podjetje z več kot 40-letnimi izkušnjami pri 
izdelavi kovinskih polizdelkov. Proizvodnja poteka v novozgra
jenih prostorih s sodobno opremo. Zaradi rasti in tehnološkega 
razvoja podjetja vas vabimo, da se nam pridružite.

Zaposliti želimo nove sodelavce (m/ž);

Operaterja za CNC krivljenje
IV. ali V. stopnja izobrazbe strojne smeri 
delovne izkušnje na podobnih delih

Operaterja za CNC struženje, rezkanje
IV. ali V. stopnja izobrazbe strojne smeri 
delovne izkušnje na podobnih delih

Delavce za razna kovinarska dela
z znanjem obdelave pločevinastih izdelkov

Delavce za priučitev
za razna dela v proizvodnji

Nudimo ustvarjalno delovno okolje, stimulativno nagrajeva
nje in dobre možnosti za strokovni razvoj.
Prijave z opisom delovnih izkušenj ter dokazila o izpolnjeva
nju pogojev pošljite v 15 dneh po objavi na naš naslov ME
TREL MEHANIKA sestavni deli in naprave d. o. o., Ljubljanska 
cesta 80,1354 Horjul.

Informacije po telefonu 7558-302 ali 7558-357.

tel.: 04/23 52 570 cVvčnj^ X Ul. Rudija Papeža 5, Kranj

1A° 1 POZOR! AKCIJA

PRt.l I

Odvečnih kilogramov se boste | 
rešili hitro in brez napora! £
S konfekcijske številke 46 na številko | 
40 samo v 3 tednih |

i
POTEM

SUPER UGODNO
- BODY NVRAPPlNG^jOetfSIT samo 3.900 SIT
- SOLARIJ DO 20 min l>iecr§IT samo 990 SIT

- POMLAJEVALNA NEGA OBRAZA 
gjOeflllT 5.900 SIT 

- NEGA MLADE KOŽE 3.990 SIT

NOVO! Masaža celega telesa 
JjOetfsit 3.900 sit

'l

PVC OKNA, VRATA, ROLETE IN ŽALUZIJE

KRANJ, Savska c. 34 
GSM: 040/201 488 
04/236 81 60
LJUBLJANA o'
01/439 64 90 ^o\o

- za novogradnje ^ ^<N
- zamenjava starih oken
www.oknamba.si ^ <)0<1 ^.N‘'
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Ljudje in dogodki

Prostovoljstvo mu odpira vrata
Martin Breskvar iz Žlebov se je pretekli mesec udeležil zasedanja Generalne skupščine

Združenih narodov v New Yorku.

Žlebe - Martin Breskvar je 19-letni študent 
prava, ki seje v Žlebe pred petimi leti preselil iz 
Kosez v Ljubljani. Zanj zagotovo lahko rečemo, 
daje nadpovprečen najstnik, kije dejaven na šte
vilnih področjih. Je eden izmed 21 otrok in mla
dostnikov z vsega sveta, ki so se udeležili zase
danja Generalne skupščine ZN. Na dnevnem 
redu je bila Študija o nasilju nad otroki.
Kako to, da si šel prav ti na zasedanje?

"Že nekaj let sem prostovoljec pri Unicefu Slo
venija, ki me je predlagal kot primernega pred
stavnika otrok iz Slovenije na regionalnem po
svetu študije OZN o nasilju nad otroki za Evro
po in Osrednjo Azijo, ki je bil lani v Ljubljani. 
Nato meje Svet Evrope letošnjo pomlad povabil 
a konferenco v Monako, s katero je začel trilet- 
o kampanjo "Gradimo Evropo za in z otroki”. 

Verjetno je bila moja aktivna udeležba na teh 
dveh dogodkih ključna, da sem bil imenovan za 
enega izmed dveh predstavnikov mladih iz Evro
pe in Osrednje Azije.”

Kaj ti to pomeni?
"V prvi vrsti mi to pomeni izkazano izjemno 

čast, hkrati pa tudi veliko odgovornost. Moja na
loga je bila kar najbolje predstavljati stališča 
vseh otrok in mladostnikov iz naše regije in po
ročati kolegom iz regionalnega posveta in tudi 
Slovenkam in Slovencem.”
Kako je vse skupaj potekalo?

"Sodelovalo je 21 otrok in mladostnikov iz 
vsega sveta. Prve tri dni smo imeli pripravljalni 
seminar. 11. oktobra je bila študija predstavljena 
3. komiteju Generalne skupščine, naslednji dan 
pa je bil praktično naš. Najprej smo pripravili 
okroglo mizo, kjer smo predstavnike vlad, civil
nega sektorja, nevladnih in vladnih organizacij 
ter agencij OZN postavili pred težka vprašanja, 
a katera so nato odgovaijali. Sledila je predsta- 
itev otrokom prijaznega materiala, ko nas je 

obiskal tudi Generalni sekretar OZN Kofi Anan 
in s svojim obiskom pokazal, da ima študija 
dejansko pomembno vlogo pri nadaljnem 
reševanju problema nasilja nad otroki. Zvečer je 
sledil še sprejem v prostorih Nemškega stalnega 
predstavništva v OZN, kjer smo štirje otroci 
in mladostniki zopet nagovorili zbrane ter jim 
posredovali ključna sporočila.”
Teje kaj presenetilo, oz. kaj ti je najbolj osta
lo v spominu?

"Težko bi rekel, da me je kaj posebej presene
tilo, vendar vsekakor nisem ostal ravnodušen, ko 
so npr. predstavniki Singapurja na zasedanju 3. 
komiteja zagovarjali telesno kaznovanje v šolah 
kot primerno metodo discipliniranja. Hkrati me 
vedno znova presenečajo Združene države Ame
rike, ki so poleg Somalije edina država, ki ni ra
tificirala Konvencije o otrokovih pravicah. Ved
no znova pa me preseneča tudi to, kolikšno težo 
dajejo različne države tako pomembni študiji, 
kar je razvidno tudi iz tega, kdo državo na tovrst
nih dogodkih zastopa.”
So se mnenja udeležencev razlikovala?

"Če govorimo zgolj o predstavnikih otrok in 
mladostnikih, potem ne. Vsi smo odločno proti

vsem vrstam nasilja. Če pa govorimo o udele
žencih nasploh, potem pa vsekakor. Dejstvo je, 
da so bili prisotni predstavniki vlad, ki imajo še 
vedno svoje nazore o vlogi nasilja kot učinkovi
tega sredstva discipliniranja.”
Kakšni so bili zaključki srečanja, glavni po
udarki?

"Izpostavil bi predvsem štiri glavne poudarke, 
ki smo jih otroci in mladostniki razpoznali za 
ključne: 1. Nasilje nad otroki obstaja vsepovsod 
po svetu in ima mnogo obrazov. 2. Vsak je 
odgovoren za ustavitev nasilja nad otroki. 3. Za 
nasilje ni nobenega opravičila, niti takšnega, kot 
so npr. tradicionalne prakse. 4. Otroci in mlado
stniki morajo imeti priložnost in podporo, da 
sodelujejo pri boju proti nasilju. Njihova partici
pacija je ključ do rešitev mnogih problemov, 
s katerimi se otroci srečujejo po vsem svetu.” 
Kako boš na tem področju deloval v prihod
nje in s čim vse si se že ukvarjal?

"Kot rečeno, sem že nekaj let prostovoljec pri 
Unicefu Slovenija, s katerim smo sodelovali že 
prek Gimnazije Vič, kamor sem hodil kot dijak. 
Zadnje leto sem tudi edini predstavnik mladih v 
delovni skupini, ki deluje v okviru Varuha člove
kovih pravic. Delovna skupina pripravlja dvoletni 
pilotski projekt zagovorništva otrok in mlados
tnikov, s katerim bomo proučili potrebe in mož
nosti o vključitvi le-tega v zakonodajo. Preteklo 
leto sem na ministra dr. Dimitrija Rupla naslovil 
tudi pismo, s katerim sem se zavzel za imenova
nje mladega delegata v nacionalno delegacijo, ki 
se udeležuje zasedanja Generalne skupščine 
OZN vsako leto. Ker nisem naletel na najboljše 
odzive, sem se obrnil na Unicef Slovenija, ki mi 
sedaj pomaga, in upam, da bomo kmalu lahko 
videli tudi mladega Slovenca ali Slovenko v Ge
neralni skupščini, kot to prakticirajo nekatere

druge države. V času, ko sem bil v New Vorku, 
me je izvršni odbor Unicefa Slovenija imenoval 
tudi v Nacionalni odbor za uresničevanje otroko
vih pravic. Na prvem srečanju odbora smo usta
novili še Nacionalni pododbor za otroško parti
cipacijo, v katerem bom aktivno sodeloval in ki 
utegne odigrati pomembno vlogo pri vključeva
nju otrok v procese odločanja v zadevah, ki se jih 
tičejo.”
Glede na tvoje številne aktivnosti, verjetno 
nisi povsem običajen najstnik? Kaj počneš v 
prostem času?

"To absolutno drži. Nisem povsem običajen 
najstnik, ker verjamem, da ne obstajajo ljudje, 
ki bi bili "povsem običajni”. V svoji neobičajno
sti se v prostem času torej učim kakšnega izmed 
ne najbolj popularnih jezikov (švedščina, hebrej
ščina), obiskujem predavanja na fakulteti, pros
tovoljno delam na Unicefu, grem na kak sesta
nek, s prijatelji na kakšno pijačo, skratka 
počnem marsikaj in v vsem neizmerno uživam. 
Zato tudi ves čas, ki ga imam, smatram kot svoj 
prosti čas.”
Kakšni so tvoji cilji v življenju?

"Za začetek nameravam diplomirati na pravni 
fakulteti, nadaljevati s podiplomskim študijem v 
smeri mednarodnega prava in čim več potovati. 
Potem pa se nameravam zaposliti v diplomaciji, 
politiki, humanitarnem sektorju ali pa kje drug
je. Možnosti je ogromno in ni bojazni, da bi mi 
bilo dolgčas.”
Morda misel za konec?

"Za konec bi rad delil še misel Mahatma 
Gandhija, ki odgovarja na marsikatero dilemo v 
zvezi z nasiljem: "Nasprotujem nasilju, ker ta
krat, ko se zdi, da bo naredilo dobro, je dobro le 
začasno; zlo, ki ga naredi, je trajno!”

Maja Bertoncelj
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Ljudje in dogodki

Tina domov, Ines v Bar
Letošnji interaktivni resničnosti šov Barje poln presenečenj. V soboto je stanovanje zapustila Medvoščanka 

Tina Hižar, v ponedeljek zjutraj je kot rezerva prišla njena sestra dvojčica Ines.

Tina (levo) je iz Bara odšla v soboto, njena sestra dvojčica Ines je kot rezerva prišla v ponedeljek. Foto: Tina Dokl

Medvode - Tina Hižar je v soboto zapustila 
Bar. Dobila je manj glasov kot Gregor, s 
katerim sta bila skupaj na vročih stolih. Dva 
dobra prijatelja sta se tako za nekaj časa razšla, 
a kot je bilo videti, bo med njima še zanimivo. 
Že v ponedeljek zjutraj pa je sledilo novo v 
vrsti presenečenj. V stanovanje barovcev je 
kot rezerva prišla njena sestra dvojčica Ines. 
Več o Baru smo povprašali Tino.
Dve soboti zapored si pristala na vročem 
stolu. Si pričakovala zmago Gregorja?

"Moram povedati, da ko sem bila na stolu, 
nisem pričakovala nič. Vedela sem, da mi bo 
težko, vendar sem poskušala čim manj razmiš
ljati o razpletu.”
Zdi se, da bodo navidezno skupine ostale še 
naprej? Kakšen je tvoj scenarij?

"Ja, mislim, da bodo skupine ostale. In ne 
samo med barovci, ki so še ostali, temveč tudi 
med gosti, ki bodo prihajali v bar."
Kdo je tvoj favorit/favoritka?

"Moja favorita sta Gregor in seveda Ines.” 
Presenečenja si kar sledijo. Meniš, da se bo 
kdo pod tem pritiskom zlomil in šel kar sam 
domov?

"Presenečenja so res nepredvidljiva, vendar 
so le del igre in verjamem, da nihče zaradi tega 
ne bi odšel domov oziroma, da bi se zlomil." 
Je Bar izpolnil tvoja pričakovanja?

"Barje izpolnil moja pričakovanja, seveda pa 
sem želela notri ostati dlje.”
Nad čim si bila najbolj razočarana?

"Najbolj razočarana sem bila morda nad 
prvim vročim stolom. Nisem namreč pričako
vala, da mi bodo sotekmovalci podelili največ 
minusov.”
Ti je bilo tekom teh tednov kdaj žal, da si se 
prijavila na šov?

"Ne, niti enkrat."
Kaj si najbolj pogrešala?

"Sprehode v naravi."
Si se, kar se gostinstva tiče, naučila veliko 
novega?

"Ne, v baru imam že veliko izkušenj in nisem 
se naučila veliko novih stvari."
Kaj je bila prva stvar, ki si jo naredila, ko si 
prišla domov?

"Najprej sem šla žurat s prijatelji, ko pa sem 
prišla domov, je bila prva stvar, ki sem jo 
naredila, da sem pogledala, kaj počnejo barovci, 
in potočila kakšno solzico.”
Kaj boš delala v prihodnjih dneh?

"Poskušala se bom naspati in si vzeti več 
časa za moje prijatelje. Prav tako pa moram

KOLOVOZ, d. o. o.. 
Zbilje 95,1215 MEDVODE 

Če iščete RAČUNOVODSKE 
STORITVE, smo pravi naslov 

za vas. Pokličite nas 
po telefonu: 01/3613-564

opraviti še veliko intervjujev in ostalih obvez
nosti."
Seje finančno gledano splačalo iti v Bar? 
"V Bar nisem šla zaradi denarja. Sem pa 

vseeno zadovoljna z zaslužkom.”
S kom boš ostala v stikih še po koncu Bara? 
Si morda koga izmed harovcov, ki so že 
izpadli, že poklicala?

"Slišala sem sc že z vsemi barovci, razen s Pet
ro. V stiku pa upam, da bom ostala prav z vsemi.”

So ljudje na ulici kdaj ustavljali in gledali 
Ines, misleč, da je Tina?

"Ja, to se ji je dogajalo ves čas. Na cesti so 
jo tako ustavili in jo vprašali: Tina, kaj pa 
ti tukaj, a nisi v Baru?”
Za konec: za koga si navijala v lanskem 
Baru?

"Za Miša."

Maja Bertoncelj
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Uspešna sezona za strelce
Strelsko društvo SOIT Medvode ima več kot 150 članov. Nekateri izmed njih so uspešni tudi na državnih 

tekmovanjih, še posebej izstopajo v preciznem streljanju na 25 metrov.

Delo z mladimi

Dol - Po besedah predsednika 
Strelskega društva SOIT Medvo
de (SD) Boška Doneskega so nji
hovi člani v letošnji sezoni začeli 
precej bolj resno tekmovati kot v 
preteklih. Najbolj so uspešni v 
preciznem streljanju na 25 metrov. 
V streljanju s pištolo je po osmem 
kolu državne lige Janez Žakelj na 
sedmem mestu, Aleksander 
Štremfel je 13., Branko Štremfel 
pa 20. V streljanju z revolverjem 
je prav tako najuspešnejši Žakelj 
na devetem mestu, Branko Štrem
fel je 15., Aleksander pa mesto za 
njim. Ekipa SD SIOT I je tako pri 

streljanju z revolverjem kot tudi s 
pištolo ta čas na četrtem mestu. 
Sicer pa so njihovi člani dokaj 
uspešni tudi v praktičnem in 
obrambnem streljanju.

Strelsko društvo SOIT Medvo
de, ki deluje v Dolu, je ustanovil 
Boško Doneski, strelski inštruk
tor v specialni enoti policije. 
"Leta 1993 so na strelišču zadone
li prvi streli,” se danes spominja 
Doneski. Članom je na voljo šest

strelskih mest do naj večje razdalje 
25 metrov.

Število članov se iz leta v leto 
povečuje, pojasnjuje Doneski, ki 
je na Fakulteti za šport pridobil 
tudi licenco za trenerja strelstva. 
Danes imajo že več kot 150 čla
nov. "Nekateri pridejo le občasno 
streljat, medtem ko drugi zelo res
no trenirajo in so že precej izkuše
ni. S takimi se pogovorimo in sku
šamo znanje le nadgraditi, med
tem ko pri manj izkušenih začne
mo s pojasnjevanjem strelskih ele
mentov, kot so pravilni položaj, 
prijem orožja, merjenje, dihanje, 
proženje. Vse to je treba združiti 
za dober strel,” pravi Doneski in 
dodaja, da je streljanje dobra tera
pija. "In sicer v tem smislu, da te 
odvrne od vsakodnevnih prigod, 
skrbi. Vse je treba odmisliti in po
zabiti za dober strel. Verjeli ali ne, 
na tarči se zelo dobro vidi, kako se 
strelec počuti tisti dan in ali je 
sproščen, umirjen,” je dodal.

Na vprašanje, ali se negativen 
prizvok strelstva sčasoma zmanj

šuje, je odgovoril: "Mislim da, 
ker strelstvo pravilno predstavlja
mo kot veščino, kot kup drobna
rij, ki jih moraš znati za dober 
strel. Razumljivo pa je, da so ne
kateri zaradi strelstva še vedno v 
precepu.” Do novega leta bo stre

lišče na voljo le članom, saj mo
rajo, kot pravi Doneski, izpolniti 
še nekatere zahteve, kot sta deni
mo klimatizacija in prezračeva
nje, da bo lahko strelišče na upo
rabo tudi zunanjim uporabnikom.

Ana Hartman

BIOTERAFIJA ©
Po metodi Zdenka Domančiča
Termini: vsak teden (vpis omejen) 'jpJ

Informacije po telefonu

040/751 624 oi/mi ii as
*

Promocijski center proizvodov tradicionalne kitajske medicine 
Zbiljska cesta 8a (STAN), Medvode

Na voljo še:

♦ barvna terapija
♦ svetlobna terapija
♦ psihoterapija
♦ refleksna masaža stopal
♦ tajska masaža
♦ diagnostika z aparatom Scio
♦ zvočna terapija z gongi

GOSTILNA IN PICERIJ#
V I L* i

Mavčiče 69. 4211 MAVČIČE 
Odprto vsak dan od 12. do 22. ure. 

ob četrtkih zaprto

• Pice iz krušne peči
(ob lastnem prevzemu vam embalaže ne zaračunamo)*

• Kosila 1
• Jedi po naročilu | 

• Usak dan sveže postrvi 5
Dostava hrane na dom 

04 250 II 69. 041 581 327

BI RADI IZMERILI 
VAŠE IMETJE?
IZDEUVA GEODETSKIH NAČRTOV ŽE OD <5.000 SIT!

Hi S 040848498

Geodetski biro Ema Huth s.p.
Zbiljska c. 4.1215 Medvode, t: 4386 1 3613 491 
m: 4386 41 578 132, eigeodetskibiroOsiol net
www.geodetskibiro-huth.si

ODPRTO:
pon. - pet.: 7.00 - 20.00
sobota:

Cesta ob Sori 7, 
7.00-12.00 tel.: 01/361 52 52

• PROFESIONALNO 
LIČENJE ZA VSE 
PRILOŽNOSTI

• KLASIČNA 
SPROSTITVENA MASAŽA TELESA

S tem oglasom vam 
podarjamo

X

Gorenjski Cj|3S www.gorenjsklglas.sl
| 5 % popusta do 8. decembra 2006 X
£ (ne velja za akcijo ENDVATRI in izdelke nadaljnje nege)
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Šport in rekreacija

Vodo je imel vedno rad
Jakob Jenko je na Evropskih igrah mladih v Rimu v plavanju na 25 metrov

osvojil srebrno kolajno.
Medvode - V Rimu so med 30. septembrom 

in 5. oktobrom potekale Evropske igre mla
dih, na katerih so lahko sodelovali specialni 
olimpijci, športniki z motnjami v duševnem 
razvoju. Med štiriindvajsetimi slovenskimi 
športniki je bil tudi Medvoščan, 15-letni 
Jakob Jenko. Skupno so naši tekmovalci 
osvojili 16 medalj, eno, srebrno v plavanju na 
25 metrov, so okoli vratu obesili tudi Jakobu, 
ki se je rodil z Downovim sindromom. Na to 
tekmovanje se je dobro pripravljal. Plavanje 
je treniral v okviru vadbe rednega šolskega 
programa, v septembru pa so imeli tudi pri
pravljalni vikend v Mariboru. Sicer pa so igre 
mladih potekale prvič v zgodovini specialno- 
olimpijskega gibanja in sicer pod geslom 
"Pripravi se za igro”. Srečanje evropske mla
dine naj bi predstavljalo spodbudo za mlade 
ljudi z manj razvitimi intelektualnimi sposo
bnostmi za premostitev ovir in kovanje novih 
prijateljstev. V sedmih športih je sodelovalo 
1500 športnikov iz 54 držav, pomagalo je 
okrog dva tisoč prostovoljcev.

Splaval je pri sedmih letih
"Jaka je imel vodo že od nekdaj zelo rad. 

Splaval je pri sedmih letih, vendar je povsem 
samostojno plaval, ko je bil star osem ali de
vet let, "je povedala Spela Jenko, Jakobova 
mama, in dodala, da Jakob poleg plavanja 
zelo rad kolesari s svojim triciklom in hodi v 
hribe, vendar ima težave pri hoji navzdol. Ev
ropske igre mladih zanj niso bile prvo tekmo-

SIMPLV CLEVER

NOVI ŠKODA ROOMSTER
\H( klimatska naprava 
O' električni pomik stekel 
O' daljinsko centralno zaklepanje 
GZ 4 zračne blazine 
H- ABS

Porsche Verovškova, Verovškova 78, tel.: 01 530 35 50
01 530 35 51 
01 530 35 52

vanje, z dobrimi uvrstitvami se lahko pohvali 
že tudi prej. "Zadnje dve oziroma tri leta seje 
udeleževal regijskih iger po Sloveniji, kjer jZj 
imel dobre rezultate, na podlagi katerih je bil 
uvrščen na igre mladih v Rimu,” je še pove
dala njegova mama. Vsak dober rezultat je 
seveda velika spodbuda. Je bil Jakob medalje 
zelo vesel? "Seveda jo je bil vesel, še bolj ve
seli in ponosni pa smo bili mi. Navijanje je 
kar naporna reč ... Navijali smo vsi člani naše 
družine, saj smo obisk iger mladih izkoristili 
za prijetne in zanimive počitnice," je zaklju
čila Špela Jenko. Maja Bertonceti

Rok državni rolkarski 
podprvak

Valburga - Mladi smučarski tekač Rok 
Tršan iz Valburge (Valkarton Logatec) 
je v kategoriji starejših dečkov v Polet
nem rolkarskem pokalu Slovenije osvojil 
2. mesto. V igri je bil celo za skupno 
zmago, vendar je zadnjo tekmo zaradi .. 
poškodbe, zloma roke, ki jo je "staknil” (f 
pri šolski telovadbi, moral izpustiti. Štiri
najst dni je imel roko v mavcu, tako da je 
bil v tem času njegov program treninga 
prilagojen. Delal je vaje za moč, tekel 
kros, medtem ko na rolke in na kolo ni 
smel.

V zimski sezoni bo nastopal v kategori
ji višje, med mlajšimi mladinci, njegova 
pričakovanja prvo leto med novimi 
konkurenti pa so uvrstitve okrog 5. mes
ta. Tršan je čez poletje naredil velik 
napredek. Poleg tega, da je precej zrasel, 
da je prišlo do nekaterih sprememb pri 
treningu, so doma aktivno delali tudi na 
prehrani. Pregled krvi je namreč pokazal 
preveliko vsebnost maščob, posledica pa 
je bila uvedba bolj zdrave prehrane. To 
pomeni, da na jedilniku ni več ocvrtih 
jedi, ki jih je imel najraje, temveč pred
vsem jedi z žara, jedi z veliko vsebnostjo 
hidratov in polnozrnata hrana. Vrhun
skost se v športu začne že zelo kmalu, 
očitno tudi pri prehrani.

Maja Bertonceti
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Umetnega snega letos 
še ne bo

Pogodba za izgradnjo črpališča v rekreacijskem centru v Preski je 
podpisana. Konec meseca dobijo še teptalni stroj.

Šport in rekreacija I

Lahko imate ik
F več kot

Medvode - "Pogodbo za izgrad
njo črpališča imamo podpisano. 
Letos bomo z deli sicer začeli, a 
umetno zasneževanje to zimo še ne 
bo mogoče. Črpališče bo na koncu 
Iztokove ulice, razvod bo šel ob 
gozdu. Odločili smo se, da stadiona 
ne bomo umetno zasneževali, tem-

sredstev, Občino Medvode in ŠD 
ŠRC Preska je podpisana. Sprva 
smo sicer načrtovali kupiti rabljen 
teptalni stroj, vendar ga nismo do
bili, zato nam je avstrijsko podjetje 
prodalo testnega,” je povedal Kle
men Svotjšak, trener v ŠD ŠRC 
Preska. V prvi vrsti bo namenjen

Igodna ponudba^ 
leasinga za nakup 

nepremičnin.

več zgolj ta del ob gozdu. Skupaj s urejanju prog v Preski, ga bodo pa
črpališčem bomo dobili tudi raz- skušali tržiti tudi izven občine,
svetljavo, morda bo en del poskus- V preteklih zimah so v Preski tep- 
no razsvetljen že to zimo,” je dela v talni stroj najemali in za lansko, ko 
kortno rekreacijskem centru so imeli svetovno mladinsko prven- 
XSRC) Preska pojasnil predsednik stvo, jih je najem stal okrog 3 mili- 
Aleš Galof. Manjkajo jim seveda j one tolarjev. V zimskih mesecih 
tudi topovi. Želijo si vsaj dveh, za bosta v centru stala dva kontejnerja, 
prihodnjo zimo bodo kupili enega, eden za garderobe, drugi za izposo- 
Bodo pa predvidoma že konec no- jo tekaške opreme. "Znano je, da 
vembra dobili skoraj nov teptalni bo Fischer tukaj imel tesmi center, 
stroj za urejanje tekaških prog. "Po- Opreme bo dovolj,” dodaja Galof 
godba med Ministrstvom za šolstvo in poudarja, da bodo takoj, ko zapa- 
in šport, ki bo prispevalo večino de sneg, začeli s šolo teka, organi-

Smučarski tekači ŠD ŠRC Preska med ogrevanjem

zirali pa bodo tudi dan odprtih vrat. 
Sicer pa so v ŠD ŠRC Preska načr
tovali, da bodo umetno zasneževali 
že to zimo, a ni bilo sredstev. Raz
log je tudi v dodatnih stroških, ki so 
jih imeli zaradi svetovnega mladin
skega prvenstva (ušteli so se pred
vsem pri oceni stroškov izdelave in 
razvoza snega) in jim jih SZS ni 
priznala. Seveda nas je zanimalo, 
ali bodo uporabo prog že letos za
čeli zaračunavati. Galof pravi, da 
najveijetneje res, vendar zgolj mi
nimalno, da bodo kriti stroški ureja
nja. Prihodnja leta, ko bodo uporab
niki lahko tekli pod reflektorji in 
tudi po umetnem snegu, pa bo upo
rabnina stala nekaj več, predvido
ma okrog tisoč tolarjev.

Tekmovanja se v Preski obetajo 
tudi to zimo. 11. februarja bo Pokal 
Slovenije za vse kategorije, 12. fe- 
bruatja bodo Medvoški teki. 17. in 
18. februarja pa bo tekaški vrhunec.

tekma članov in mladincev za kon
tinentalni pokal, na katerem priča
kujejo močno udeležbo. V kratkem 
se bo ustanovil tudi Organizacijski 
komite za tekaške tekme v Medvo
dah, ki bo pri SZS lahko kandidiral 
tudi za organizacijo svetovnega po
kala. "Sposobni smo speljati sveto
vni pokal, potrebujemo pa zaledje,” 
pravi Svoljšak. Na sezono se inten
zivno pripravljajo tudi smučarski 
tekači ŠD ŠRC Preska. Na trenin
ge, ki jih imajo štirikrat na teden, 
jih hodi dvajset, pridobili pa so tudi 
nekaj novega strokovnega kadra. 
Tekače prve tekme čakajo v decem
bru, ko bodo predvidoma prvič le
tos odšli na snežni trening: v Plani
co ali na Pokljuko. V prvi ekipi jih 
bo skupaj osem, od tega je pet imen 
že znanih (Ana in Janez Lampič, 
Nina in Aiya Žavbi, ter Maruša 
Luštrik), ostali trije se bodo še 
morali dokazati. Maja BertonceU

www.nlbleasing.si
info.kranj@nlbleasing.si
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Rok odlično začel sezono
Rok Flander, ki se je že pred petnajstimi leti zapisal deskanju na snegu, si je v letih treniranja 

in tekmovanj nabral veliko izkušenj, te pa je na začetku sezone vnovčil tudi z drugim mestom na tekmi
svetovnega pokala.

Dragočajna - Za najboljšimi deskarji sveta 
sta že dve tekmi letošnjega svetovnega pokala. 
Prvo so organizirali sredi meseca v dvorani v 
Landgraafu na Nizozemskem, drugo pa prejš
nji konec tedna (še pred odjugo) v Soldnu. Na 
obeh tekmah se je z uvrstitvijo v finale izka
zal 27-letni Rok Flander iz Dragočajne pri 
Smledniku, ki je bil v paralelnem slalomu na 
Nizozemskem šesti, na avstrijskem ledeniku 
pa se je v paralelnem veleslalomu prvič v 
karieri veselil uvrstitve na stopničke. Rok 
je moral namreč le v finalu priznati premoč 
odličnega Simona Schocha, tako da je na 
koncu osvojil drugo mesto, po dveh tekmah 
pa je v skupni uvrstitvi na 3. mestu svetov
nega pokala.

”Vse okoliščine so v tej sezoni očitno obrni
le meni v prid, pa naj gre za delo odbora v de
skanju na snegu, ki nam je zagotovil pogoje, 
ki jih potrebujemo, ali pa za opremo in zdrav
je. Mislim tudi, da sem prišel v leta, ki so 
za ta šport najbolj ugodna, od 25 do 33. Takrat

je za vsakega tekmovalca v paralelnih disci
plinah "top” obdobje. Poleg tega je za menoj 
uspešno poletje, pa naj gre za treninge na 
snegu kot na vodi. Zelo prav so mi prišle tudi 
počitnice v krajih, kjer drugače gledajo 
na življenje, na Madagaskarju. Tam sem bil 
poleti dva meseca in ob potovanju tudi veliko 
surfal,” je po prvih letošnjih uspehih povedal 
Rok, ki ga letos čaka še veliko nastopov, med 
drugimi tudi domača tekma decembra v 
Kranjski Gori in svetovno prvenstvo. "Nisem 
človek, ki bi z velikimi apetiti planil po rezul
tatih, upam pa, da bom petnajst let dela in 
treningov sedaj kronal z res vrhunskimi rezul
tati, čeprav naj hkrati dodam, da sem vsa leta 
to delal s srcem, z užitkom in mi ni bilo težko. 
Je pa res, da bo treba v nadaljevanju te sezone 
formo še stopnjevati, čeprav bom zelo vesel, 
če se bom na "bordu” tudi v nadaljevanju 
počutil vsaj tako, kot se v tem trenutku ali 
še boljše,” o načrtih pravi Rok.

Vilma Stanovnik
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Rok Flander se je v novi sezoni že izkazal z drugim 
mestom v Soldnu.

Simičeva šesta duatlonka v Evropi
Verje - Mateja Šimic, ki je letos zaradi poškodbe izpustila velik del 

treninga in se bolj kot triatlonu posvetila duatlonu, je v tej disciplini 
presenetila na evropskem prvenstvu. V Riminiju je namreč v začetku 
oktobra v hudi konkurenci osvojila 6. mesto v kategoriji elite in bila 
nad dosežkom presenečena tudi sama. M. B.

Vid Tršan tretji na Ljubljanskem 
polmaratonu

Ljubljana - Letošnji 11. Ljubljanski maraton je bil, kar se udeležbe 
tiče, rekorden. Zanimivo je, da so se naši najboljši atleti odločili za 
tek na 21 kilometrov, ki je hkrati štel tudi za državno prvenstvo. 
Prvič v karieri je naslov prvaka v polmaratonu osvojil Tone Kosmač 
(AK Velenje) s Hotavelj v Poljanski dolini. S tekom kariere in oseb
nim rekordom 1:07:10 je prvič premagal svojega trening partnerja in 
"veterana” Romana Kejžarja (AD Mass) iz Železnikov. Da je šlo za 
obračun treh generacij, na 3. mestu potrjuje mladi Vid Tršan (AD 
Mass), osemstometraš iz Valburge pri Smledniku. Njegov čas pa je 
bil 1:12:01.

Nad rezultatom je bil Tršan zelo presenečen. Ko je pritekel v cilj, 
niti ni dobro vedel, kateri je, in bil vidno začuden, ko so mu poveda
li, daje tretji. "Nisem pričakoval, da bom tako dobro tekel. Res sem
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KG M • KALAN, d.o.o., Škofjeloška 16, Vodice

X

PREPRIČAJTE SE PO %
tel.: 01/832 36 09 5

Roman Kejžar, Tone Kosmač in Vid Tršan: prvi trije z 
državnega prvenstva v polmaratonu. /Foto: Anka 
Bulovec

sicer v zadnjem 
času veliko treniral 
na dolge proge, a 
tako dobrega rezul
tata nisem priča
koval. Polmaraton 
sem danes tekel 
prvič,” je povedal 
Vid Tršan, na 
vprašanje, ali sedaj 
morda kaj razmiš
lja, da bi iz osem- 
stometraša prese
dlal v tekača na 
daljše proge, pa je 
odgovoril: "Po pra
vici povedano ne 
razmišljam, da bi 
začel trenirati dol
ge proge. Še naprej 
bom vztajal na 800 
metrov, ker sem na 
tej razdalji še bolj
ši. Je pa ta rezultat 
lepa spodbuda za 
naprej, da vem, da 
lahko tudi tu dobro 
tečem.”
Maja Bertoncelj

Rekreativni turnir v košarki in v odbojki
Medvode - V športni dvorani v Medvodah bo 9. decembra v organi

zaciji Zavoda za šport in prireditve Medvode potekal rekreativni turnir 
v košarki in v odbojki. Košarkarski turnir bo potekal v dveh starostnih 
skupinah: do 35 let in nad 35 let. Ekipe se na turnir lahko prijavijo do 
6. decembra. Informacije: 01/36 26 220 ali 041/670 140 (v času urad
nih ur) ali preko e-pošte: zavod.medvode@evj-kabel.net. M. B.
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"Stipe” se kali ob Mariču
Gregor Brvar optimistično čaka na začetek svetovnega biatlonskega pokala. Po pripravljenosti

je celo drugi mož reprezentance.

Dachstein - Na ledeniku Dachstein nad 
Ramsauom v Avstriji, ki je dobre tri ure vožnje 
iz Kranja, smo v drugi polovici oktobra obis
kali slovensko biatlonsko reprezentanco, ki je 
na višini 2800 metrov opravljala svoj drugi 
snežni trening. Kljub megli in dežju so dopol
dne pretekli več kot dvajset kilometrov. Med 
biatlonci je bil tudi Gregor Brvar iz Zbilj, s 
katerim smo se po vrnitvi z gondolo v dolino 
in po kosilu pogovarjali o pričakovanjih pred 
novo sezono, v kateri glede na prikazano v 
pripravljalnem delu upa, da bo stalni član tro
jice, ki bo imela pravico štartati na tekmah 
svetovnega pokala.

Strelja in teče kot še nikdar doslej
Brvar je v primerjavi z lansko sezono veliko 

napredoval: "Najbolj me veseli, da veliko bolje 
streljam. Tekaška forma pa je tudi najboljša do
slej, kar so pokazala tudi testiranja. Primerjava 
mi je Janez Marič. Vesel bom, če bom v Sprin
tu na 10 kilometrov za njim v teku zaostal 
okrog minuto.” In kaj je razlog za takšen napre
dek? "Treningi so bili intenzivnejši. Prišlo je 
do nekaterih sprememb, kljub temu da imam 
že vseh pet let, odkar sem v biatlonu, istega 
trenerja, Uroša Velepca, ki je letos prevzel

Bron Kaji Jamnik in Sari Gregorčič
Medvode - Minuli konec tedna je v Med

vodah potekal prvi letošnji A turnir v bad
mintonu, na katerem so nastopili najboljši 
slovenski igralci.

Tildi tokrat so domači igralci, čeprav so 
še mladinci, prijetno presenetili in dokaza
li, da se lahko kosajo s člansko konkurenco. 
Najbolj sta bili uspešni Kaja Jamnik in 
Sara Gregorčič, ki sta v ženskih dvojicah 
osvojili bron. Med posamezniki je bila pre
cej pričakovana zmaga Luka Petriča 
(LJU). Za njim se je uvrstil Nejc Boljka 
(LJU), bron pa si je priigral mladi Iztok 
Utroši (MLA).

Pri ženskah je prav tako pričakovano sla
vila Maja Tvrdy (LJU) pred Majo Ker
snik (OLI), bron je šel v roke Nike Koncut 
(MLA). V kategoriji mešanih parov sta 
nekoliko presenetljivo slavila Miha Šepec 
in Ana Kovač (OLI) pred Lukom Petričem 
in Majo Tvrdy (LJU). Tretja sta bila Miha 
Horvat in Maja Kersnik (MLA/OLI). Miha 
Šepec je skupaj z Andrejem Poharjem 
(OLI) zmagal še med moškimi dvojicami, 
kjer sta ugnala Luko Petriča in Luko 
Kumelja (LJU). Na tretje mesto sta se 
uvrstila aktualna državna prvaka Miha 
Horvat in Denis Pešehonov (MLA). V žen
skih dvojicah sta slavili Maja Kersnik in 
Ana Kovač pred Majo Tvrdy in Tjašo De
lak (LJU). Tretje mesto pa je, kot smo 
omenili, pripadlo domačim igralkam. A. H.

vodenje moškega dela reprezentance. On me 
dobro pozna,” pojasnjuje komaj 23-letni 
tekmovalec, ki tudi po tej plati še ni dosegel ne 
tekaškega ne strelskega maksimuma. Seveda 
sedaj najbolj upa, da bo to dobro pripravljenost 
uspel vnovčiti tudi na tekmah. "Cilj so točke 
v svetovnem pokalu, ki jih doslej še nisem 
osvojil. Moja najboljša uvrstitev je 50. mesto. 
Potrebno bo dobro ustreliti, kar meje pretekla 
leta vedno pokopalo. Sedaj mi gre res zelo, zelo 
bolje,” še pove "Stipe", kot ga kličejo. Mar to 
pomeni, da od njega lahko pričakujemo celo 
ničlo? "Ja, nulo ali eno, dva zgrešena strela, kar 
je bilo lani že uspeh, bi bila sedaj razočaranje.”

Brvar si sobo deli z Maričem
Najboljši mož naše reprezentance je Janez 

Marič iz Bohinja, ki je po novem tudi "čimer” 
Gregorja Brvarja. "Na prvih pripravah je tako 
naneslo in ostala sva skupaj. Lani je bil on 
vedno sam, medtem ko sem si jaz sobo na treh 
tekmah, ki sem jih štartal v svetovnem pokalu, 
delil s Klemnom Bauerjem,” to plat pojasni 
Brvar, svoje pa je v smehu dodal še Janez 
Marič: "V sobi ga vedno malo sekiram, da bo 
še kaj iz njega. Se kali. Veliko stvari me 
vpraša. Je zelo prizadeven. Dober "čimer" je 
in tudi po formi trenutno kar drugi mož v eki
pi. Ko bom jaz nehal, bo morda prav on moj 
naslednik.”

Za konec nas je še zanimalo, kako je z mlaj
šim Brvarjem, 19-letnim Matejem? "Malce 
"cinca". Ni toliko motiviran, kot je bil lani, ko 
smo trenirali skupaj. On je sedaj pri mladin
cih,” pove izkušenejši brat Gregor.

Maja Bertoncelj
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Razvedrilo

Slikovna uganka

Kako dobro poznamo 
našo deželo?

Na sliki je majhna vasica na robu 
občine Medvode. Katera in s katero zna
menitostjo se ponaša?

Odgovore nam pošljite do konca mese
ca na naslov: Gorenjski glas, Zoisova 1, 
4000 Kranj, s pripisom ”za Sotočje”. En 
pravilen odgovor bomo izžrebali in ga 
nagradili.

Vprašanje v prejšnji številki je bilo, 
kako se imenuje dolinica na spodnji 
fotografiji in kako je dobila to ime. 
Dolinica se imenuje Babni dol in se na
haja ob potoku Stajnik. Izvor imena je 
zelo zanimiv. Domačini pripovedujejo, 
da je gosposka, bilo je po grozovitem 
potresu pred okoli 500 leti, zahtevala, da 
pridejo dekleta in žene iz okoliških kajž 
žeti v dolino, najbrž ječmen ali rž. Ker so 
se ženske tej tlaki uprle, je šel po dolini 
glas: Bab ni dol! In tako se je doline

prijelo ime Babni dol. Dobili smo kar 
nekaj pravilnih odgovorov, izžrebana pa 
je bila Ana Margareta Peternel iz Vaš. 
Nagrado boste prejeli po pošti.

Avtor slikovne uganke je 
Jože Praprotnik

Za vsakogar po...

Družinska zgodovina
Učitelj v šoli razlaga, da smo ljudje nastali iz 
Adama in Eve. Med razlago pa dvigne mali 
Mihec roko in pravi:
"To ni res! Moj očka mi je rekel, da smo 
nastali iz opice.”
Učitelj mu jezen odgovori:
"Mene vaša družinska zgodovina ne zanima."

Pogovor
Mujo pelje osla po vaški poti in sreča Hasana. 
"Kam pelješ tega konja?” vpraša Hasan.
"To ni konj, butec, to je osel,” pravi Mujo.
"Ti bodi tiho, tebe nisem ničesar vprašal.”

Mladi so boljši
Dva upokojenca se pogovarjata in ugotavljata, 
da so starejši večji mojstri kot mladi. Pa eden 
od njiju pravi:
"To v glavnem drži, razen v eni stvari.”
"V kateri pa?” ga vpraša drugi.
"V ljubezenskih igrah so pa mladi začetniki 
uspešnejši od starih mojstrov.”

Prazen vrček
Občinska svetnika gresta po seji v gostilno 
in začneta piti.
"Hej prijatelj, prazen vrček imaš!
Boš še enega?”
”Ja, prijatelj, kaj pa mi bosta dva prazna 
vrčka?”

Pameten kmet
Kmet je bil obsojen zaradi tatvine na leto dni 
zapora in napiše ženi pismo:
"Ko boš delala na njivi, skrbno pazi, da kdo ne 
opazi denarja, ki sem ga tja zakopal.”
Čez deset dni dobi kmet pismo od žene:

"Policisti so preorali in prekopali vso njivo, kaj 
naj storim?”
"Posadi koruzo in krompir,” ji odgovori kmet.

Uganke
1. Če pravilno premakneš spodaj napisane 

besede, dobiš v dveh navpičnih vrstah 
imena dveh vasic naše občine.
VSTOP
NAOKOLI
ŠRANGA
TEATER

2. Posetnica
IVO N. GOZDAR 
(Kaj je mož po poklicu?)

3. Skrit slovenski pregovor:
Breza, Stan, Rega, Vol, Zid, Bera.
(Rešitve ugank najdete na strani 17.)

Morda še ne veste... 0
... da Kanada prispeva kar 75 odstotkov sveto
vne proizvodnje javorovega sirupa. Vsako leto 
marca iz sladkornega javorja zbirajo rastlinski 
sok, iz katerega pridobivajo sirup. Javorjev list 
je tudi nacionalni simbol Kanade, ki je leta 
1931 postala neodvisna od Velike Britanije.
... da je prvo mlečno čokolado na svetu napra
vil eden izmed pionirjev izdelave mlečne čo
kolade Daniel Peter. Po osmih letih poskusov 
mu je to uspelo leta 1875 in to z uporabo 
kondenziranega mleka.
... da seje v nekaterih predelih Tibeta do danes 
ohranilo mnogomoštvo: ženska se lahko poro
či z več moškimi, vendar le pod pogojem, da 
so bratje. Otroci, ki se rodijo v takih zakonih, 
pripadajo najstarejšemu bratu, ostali pa so 
samo strici tem otrokom.

Kuharski nasveti...
Juha mineštra

Vzemi 2 žlici presnega masla, pol žlice zrezane čebule, pol žlice na drobno zrezanega peter
šilja, 2 glavici ohrovta, 1/4 l riža, 2 1/21 juhe in 2 dag parmezana.
Na maslu rahlo zarumeni čebulo, dodaj peteršilj in na rezance zrezan opran ohrovt. Ko se 
malo prepraži, dodaj riž in čez nekaj časa zalij z juho. Ko je mehko, daj s parmezanom na 
mizo. Pred sirom lahko dodaš tudi: telečjo pečenko, piščančevo drobovje ali klobaso. Vse 
moraš narezati na drobne koščke.

Sarma iz kislega zelja
Potrebuješ: 1 kg listov kislega zelja, 1/2 kg sveže svinjine, 1/2 kg govedine, 6 dag masti, 20 
dag čebule, sol, poper, 5 dag riža, I jajce, 5 dag prekajene slanine, prežganje iz dveh žlic 
masti in 2 žlic moke ter pol žlice čebule; kos prekajenih reber.
Razdeli glavo kislega zelja na liste in posnemi rebra. V vsak list daj žlico nadeva in ga 
zapogni od vseh štirih strani v obliko pravokotnika. Na masti prepraži čebulo, ki pa ne sme 
zarumeneti, marveč samo ob kraju porumeneti. Zmešaj zmleto meso s čebulo, dodaj sol, 
poper, riž in jajce ter sesekljano slanino. Zloži sarme v kozico, obteži jih s poveznjenim 
krožnikom in zalij z vodo, tako da jih prekriva, ter pokrite počasi kuhaj dve uri. Če imaš suha 
rebra ali vratnik, jih dodaj, potrebno pa ni. Ali pa naloži v kozico za prst visoko zelja, 
položi nanj sarme in obtežene kuhaj kakor zgoraj. Proti koncu pridaj redko prežganje. 
Prežganje zalij in precedi ter zlij na sarme, ko je meso že kuhano, ker se sicer ne zmehča. 
V prežganje lahko daš tudi pretlačen paradižnik ali prevreš v njem mezgo.
Sarme lahko pripraviš že zvečer in jih prevreš, drugi dan pa do konca skuhaš. Dobre so tudi 
dovolj pogrete. Preden jih naložiš v skledo, dodaj nekoliko smetane. Za porcijo se računa 2 
do 3 sarme in košček reber. Pa dober tek! J. J.
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Oglasi

1m's
PICERIJA IN SPAGETERIJA
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HARLEKIN*arlekin*
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HARLEKIN (PR'KR AL) NA VERJU
Nudi vsak dan v tednu odlične pice, testenine in druge 

jedi po naročilu. Strežemo tudi malice.

NOVO: KOSILA, LETNI VRT
Harlekin TT 01/362 12 20 Harlekin

»•i«p UM

DROGERIJA ELI
V BC MEDVODE, tel. 01/361 69 76

Leto zelo hitro mine.
Ni več dolgo do trenutka, ko boste 
zopet odšli po prazničnih nakupih.

Potrudili se bomo, da boste 
pri nas imeli raznoliko izbiro in vas 

prijazno postregli.
I
i Oglasite se in se sami prepričajte.

KAVARNA IN FAST FOOD
4 MAČKE
CENTER MEDVOD tel.: 01/3617 963

NOVO: MALICE
PICE, TORTILE,
VELIKI SENDVIČI, 
PLESKAVICE, OSLIČI, 
KEBAB ...

Križaj Robert s.p., Medveška cesta 1, Medvode

btVTO JAM/W
» d.o.o. *

Avtoelektrika in avtomehanika
Sp. Senica 19c, 1215 Medvode 

Tel.: 01/36-11-279 
GSM: 041/56-83-53 

e-pošta: avto.iamnik@siol net

Diagnostika 
vseh tipov 
vozil!
Bosch servis! 

Servis klimatskih naprav!

KMETUSKA ZADRUGA MEDVODE
• okrasne čebulice tulipanov, narcis, krokosov
• sadike mačeh, krizanteme, astre, rese
• sredstva za varstvo rastlin
• krmila in krmne komponente za domače živali
• pomožni materiali v vrtnarstvu in živinoreji
• hrana za male živali in zunanje ptice (ZOO program) 
e gospodinjski in industrijski plin

AKCIJA

• PE FOLIJE ZA PREKRIVANJE
• GNOJILO KAN
• OZIMNA ŽITA
• KRMNI DOSEVKI
• NAFTA D2
• KURILNO OLJE KOEL J

S
PRODAJALNE: !
MEDVODE, Cesta ob Sori 11, tel.: 01/3613-300 !
VODICE, Kamniška 8, tel.: 01/8324-011 
VIŽMARJE, Tacenska 67, tel.: 01/5124-666
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n#^AVTDCENTERUwmADEniH
■ Menjava gum
■ Prodaja pnevmatik

(do -35 % popusta na pnevmatike)
■ Sezonsko shranjevanje pnevmatik
■ Optična meritev na najsodobnejši 

30 napravi
■ Ročna avtopralnica - zunanje in notranje 

čiščenje vašega vozila

Nahajamo se ob magistralni 
cesti Medvode - Ljubljana

I Stanežiče 52,1000 Ljubljana ^
i

telefon:
mobitel:

Godešič 100, 4220 Škofja Loka 
tel.: 04/ 515 38 38 

e-mail: kform@siol.net
<dl - d> . <z> _

salon keramike
velika
izbira
keramičnih
ploščic

j kopalniško 
j| pohištvo

kolp<vs<in

gorenje

sanitarna 
keramika

CATALANO

armature

® HflNSR A armal

laminati, gotovi 
parketi, topli podi, ...

NA ZALOGI 
TUDI LEPILA, 

FUGIRANE MASE, 
PROFILI, ...

HITRA IN 
KVALITETNA

Aohmitb ADAPTACIJA 
KOPALNIC

del. čas: pon.-pet. 8.00 - 
sobota 8.00 - 12.00


